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Tento dokument je vyhotoven v upravené verzi s ohledem na zák. č. 110/2019 Sb., o zpracování osobních údajů, ve 
spojení s Nařízením Evropského parlamentu a rady č. (EU) 2016/679, o ochraně fyzických osob v souvislosti se 

zpracováním osobních údajů a o volném pohybu těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES.

KP-ZM/401/2014/Z/3
Z Á P I S

z 31. zasedání Zastupitelstva města České Budějovice 
konaného dne 22. 5. 2014 od 9:00 hodin  v zasedací místnosti zastupitelstva města, ve 2. patře 

budovy magistrátu města, nám. Přemysla Otakara II. č. 1, 2

Přítomni: 
Mgr. Karel Beneš, Mgr. Zdeněk Bezecný, Ph.D., JUDr. Ing. Tomáš Bouzek, Milan Brabec, 
Ing. Vladimír Brůha, Ing. Kamil Calta, Ing. Slavoj Dolejš, Václav Fál, Mgr. Jiří Filip, Mgr. Ondřej 
Flaška, Bc. Michael Gyepes, Eva Hajerová, Jan Hrdý, Ing. Miroslav Joch, Lea Klokočková, Petr 
Kocar, Mgr. Stanislav Křída, MUDr. Martin Kuba, Mgr. Barbora Lišková, Ing. Jaroslav Mach, 
Mgr. Jana Menzelová, Ing. Ivo Moravec, Mgr. Ivan Nadberežný, Bc. Jan Pikous, Mgr. Petr 
Podhola, Ing. Ivana Popelová, Ing. Miloslav Procházka, CSc., Mgr. Blanka Procházková, 
JUDr. Josef Průcha, Ing. Stanislav Rataj, Ing. Ivan Rybníček, Ing. Josef Schoř, Jaroslava Sýkorová, 
Ing. Petra Šebestíková, Mgr. Jiří Šesták, Ph.D., Mgr. Jaroslava Šporclová, Ing. Ivan Tekel, 
Mgr. Juraj Thoma, RNDr. Jan Zahradník
Omluveni: 
František Jelen, Ing. Bc. Břetislav Kábele, Ing. Veronika Přibylová, Ing. Mgr. David Sláma, 
Ing. Jan Tůma, prof. RNDr. František Vácha, Ph.D.
Nepřítomni: 

Schválený program:
0. Zahájení, schválení programu, zvolení návrhové komise 

Zasedání zahájil a řídil primátor Mgr. Juraj Thoma. 
Z celkového počtu 45 členů zastupitelstva bylo v zasedací místnosti v době zahájení (9.10 
hodin) přítomno 26 členů, takže zastupitelstvo bylo schopno jednat a právoplatně se 
usnášet. 
Byla provedena úprava usnesení č. 84/2014 z 30. zasedání zastupitelstva města dne 
20. 3. 2014 - Návrh na pojmenování nově vzniklé ulice, kdy v usnesení bylo doplněno, že 
ulice Generála Píky zasahuje i do k. ú. České Budějovice 4. 
Zastupitelé obdrželi u prezence materiál - Zpráva Finančního výboru Zastupitelstva města 
České Budějovice (čj. KP-ZM/342/2014/M/199).
Dále obdrželi opravenou tabulku - Příspěvek na podporu sportovní činnosti a mládeže do 
18 let k materiálu Vyhodnocení dotačního programu města České Budějovice na podporu 
sportu v roce 2013 a opravený materiál Poskytnutí neinvestičních dotací z dotačního 
programu města České Budějovice na podporu sportu v roce 2014 - opatření č. 2 – 
výměna důvodové zprávy a smlouvy. Dále zastupitelé obdrželi opravenou důvodovou 
zprávu k materiálu - Žádost Římskokatolické farnosti - děkanství u kostela sv. Mikuláše 
o finanční podporu na obnovu kostela Svaté Rodiny. 
Bylo hlasováno o přesunutí bodu č. 41 jako bod č. 7. (32,0,0,1/33), dále o zařazení bodu 
č. 28 Odůvodnění významné veřejné zakázky "Zajištění správy, provozu, obnovy, údržby 
a oprav veřejného osvětlení na území města České Budějovice" (32,0,0,1/32).   
Bod poř. č. 50 Vystoupení občanů byl projednán od 13:00 hodin.  
Dle § 4 odst. 12 jednacího řádu zastupitelstva města byla sloučena diskuse k těmto 
bodům:  poř. č. 28.1. - 28.6. včetně - věcná břemena a poř. č. 28.20 – 28.25 včetně. 
Byl schválen program 31. zasedání Zastupitelstva města České Budějovice.
Byla zvolena návrhová komise ve složení: předseda Bc. Jan Pikous, členové Mgr. Jiří 
Filip, Mgr. Jaroslava Šporclová, Ing. Ivan Rybníček, Ing. Slavoj Dolejš (34,0,0,0/38)
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Ing. Petra Šebestíková, Václav Fál pověřeni podepsat zápis jako ověřovatelé.
Pořízením zápisu byla pověřena Hana Drobilová, pracovnice odboru kancelář primátora. 
Navrženy byly přestávka na oběd od 12:15 do 13:00 hodin a ukončení zasedání 
zastupitelstva města v 19:00 hodin.

1. Valná hromada společnosti Jihočeské letiště České Budějovice, a. s. (KP-
ZM/294/2014/M/152)
Přijato usnesení č. 123/2014 (35,0,0,0/35)
Materiál uvedl Ing. Joch. Jednání přítomen Ing. Ladislav Ondřich, ředitel společnosti 
Jihočeské letiště České Budějovice, a. s.   
Diskuse: 
JUDr. Ing. Bouzek: Sdělil, že změny se týkají nového zákona o obchodních korporacích 
a bylo by dobré věnovat „Stanovám“ větší pozornost a připravit jejich nové znění. 
Dopracovat např., aby dozorčí rada neměla povinnost sejít se pouze jedenkrát ročně 
a mohla by být povinnost sejít se čtyřikrát ročně. Uvedl další záležitosti, např. v čl. 6.4. a) 
 kdy do působnosti valné hromady náleží rozhodování o dispozici s nemovitým majetkem 
ve vlastnictví společnosti, pokud nějaký má. Dále upozornil, že v čl. 7.9. má dozorčí rada 
v kompetenci udělovat souhlas k dispozici s nemovitým majetkem, nerozumí tomu, 
protože o tomto rozhoduje valná hromada. Detaily by bylo vhodné doladit v novém znění 
stanov, ale jinak materiál podpoří.  
Hrdý J: Vznesl dotaz na Ing. Ondřicha. Jaké kroky, bude Jihočeské letiště České 
Budějovice, a. s. činit v nejbližších týdnech, měsících a rocích tak, aby letiště postoupilo 
do vyšší kategorie letišť. 
Mgr. Thoma: Odpověděl, že Ing. Ondřich zajistí písemnou odpověď.   

2. Návrh na pojmenování nově vzniklých ulic  (KP-ZM/329/2014/M/186)
Přijato usnesení č. 124/2014 (35,0,0,1/36)
Materiál uvedl Mgr. Thoma.   

3. Návrh na pořízení změny územního plánu města České Budějovice v lokalitách Stará 
cesta a České Vrbné II v k. ú. České Vrbné (KP-ZM/297/2014/M/155)
Přijato usnesení č. 125/2014 (36,0,0,0/36)
Materiál uvedla Ing. Popelová.   

4. Podnět k pořízení změny č. 2 regulačního plánu "Plavská" v katastrálním území České 
Budějovice 7 (KP-ZM/292/2014/M/150)
Přijato usnesení č. 126/2014 (35,0,0,1/36)
Materiál uvedla Ing. Ivana Popelová.

5. Podnět k pořízení změny č. 2 regulačního plánu „Pražská čtvrť a lokalita Lannova“ 
v katastrálním území České Budějovice 3 (KP-ZM/293/2014/M/151)
Přijato usnesení č. 127/2014 (35,0,0,2/37)
Materiál uvedla Ing. Popelová 

6. Dispozice s majetkem města – prodej domu v ulici Fr. Ondříčka 1209/22, 1130/24 
a 1129/26, vše v k. ú. České Budějovice 2 (KP-ZM/347/2014/M/204)
Usnesení nebylo přijato (1,12,25,1/39)
Materiál uvedl Ing. Joch s tím, že byl projednán od 10:00 hodin, vzhledem k přítomnosti 
nájemníků domu Fr. Ondříčka. Jedná se o odprodej domu v ul. Fr. Ondříčka 22 – 26, 
který projednávalo zastupitelstvo města na minulém jednání. Žádost nájemníků o možnost 
odkupu za administrativní cenu ve výši 36 mil. Kč zastupitelstvo města neschválilo. Podle 
občanského zákoníku se město může dostat do problémů, pokud budovu neprodá za cenu 
v místě a čase obvyklou, kterou stanovil znalecký posudek. Cena v místě a čase obvyklá 
činí 52,5 mil. Kč a po korekcích by se mohla dostat minimálně na 47,5 mil. Kč.  Žadatelé 
se znovu obracejí na zastupitelstvo města o odkup za cenu ve výši 36.902.547 Kč + 
úhradu investice ve výši přiznané dotace 3.200.000 Kč v případě, že statutárnímu městu 
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České Budějovice nebude zkrácena vázací doba podmínek nakládání s byty postavenými 
s přispěním dotace.    
Diskuse:  
konkrétní fyzická osoba Reagoval na vystoupení Ing. Jocha. Upozornil, že cena, kterou 
určil znalec v místě a čase obvyklou je nadnesená. Je potřeba si uvědomit, že se prodává 
41 let starý bytový dům s nájemníky. Město si stanovilo podmínky prodeje, že musíme 
koupit všechny tři vchody a že všichni nájemníci chtějí tyto byty koupit. Bylo domluveno, 
že by se založilo bytové družstvo, a to by bytový dům koupilo. Byly vypracovány 
„Stanovy“, kde byl požadavek, že se nebude zvyšovat nájemné, které činní 68,50 Kč 
za m2. Celkově by bytové družstvo vybralo 246 tis. Kč měsíčně. Vyšší úvěr nemohou 
splácet. Maximální výše úvěru je pro ně 37 mil. Kč. Cena, kterou stanovil znalec je pro ně 
neúnosná a do domu je nutné investovat cca 6 mil. Kč. Dům je ve špatném technickém 
stavu SPRÁVA DOMŮ s. r. o. do tohoto domu 5 let neinvestovala. Požádal 
o odsouhlasení ceny, o kterou žádají.   
konkrétní fyzická osoba:  Komentoval cenu prodeje domu Fr. Ondříčka a seznámil 
s náklady na opravy a údržbu. Od roku 2008 se do tohoto domu investovalo cca 
5 mil. Kč, a když se odečte výměna oken a dveří, tak se jedná o částku 1 mil. Kč, co se 
týká běžného provozu. Sdělil, že upozorňovali na velké praskliny, špatný stav 
kuchyňských linek, apod. Spoustu let naše byty nikoho nezajímaly a SPRÁVA DOMŮ s. 
r. o. se obhajovala tím, že nemůže investovat do objektu, u kterého se uvažuje o prodeji. 
Hajerová E.: Informovala, že si prostudovala znalecké posudky, první posudek je ze dne 
7. 6. 2013 a dodatek k posudku je z letošního roku, kde je zhodnocen stav nemovitosti. 
Ing. L. Volf, ředitel Správy domů s. r. o.: Reagoval na vystoupení nájemníků, kdy sdělil, 
že ví, jaký je stav těchto nemovitostí a SPRÁVA DOMŮ s. r. o. tam některé opravy 
prováděla, a také ví, že je potřeba udělat zateplení a výtahy. V rozpočtu města jsou 
připraveny finanční prostředky po dobu čtyř let, ale dům je stále v otázkách, zda se prodá 
či neprodá, proto se investují základní potřeby např. revize, apod. Pokud zastupitelstvo 
města tento dům neprodá, Správa domů s. r. o. je připravena do tohoto domu investovat, 
ale prodává se tak, jak určil znalec.   
Klokočková L.: Oznámila, že je nájemníkem domu Fr. Ondříčka a nebude k tomuto bodu 
hlasovat. Dále čeká, že v případě, kdy dům prodán nebude, město se postará a udělá z něj 
městský „ukázkový“ dům.  
Hajerová E.: Požádala Ing. L Volfa, ředitele SPRÁVY DOMŮ s. r. o., zda má u sebe 
vyhlášku, která stanovuje životnost zařizovacích předmětů v bytech. Informovala, že je ve 
výboru společenství vlastníků domu, který má 88 bytových jednotek, aby věděla co kam 
investovat, aby se nedostala do rozporu s právními předpisy.       
Ing. L. Volf, ředitel SPRÁVY DOMŮ s. r. o.: Odpověděl, že se jedná o Nařízení vlády č. 
258/1985, které je od 1. 1. 2014 neplatné, protože se změnil občanský zákoník, ale jsou 
vypsány povinnosti. Životnost je orientačně dána Ministerstvem pro místní rozvoj, 
a neposuzuje se, zda uplyne lhůta 15 let, ale např. u plynového sporáku podle 
toho v jakém je stavu a zda revizní zpráva nařídí výměnu.   
Ing. Brůha: Sdělil, že nemá nic proti prodeji tohoto domu, protože soukromý vlastník se 
bude lépe starat než město. Myslí si, že město nepotřebuje tyto byty pro sociální bydlení, 
ale nedovede si v současné době představit, kdy je rozhodnutí samospráv často 
kriminalizováno, že by si troufl prodat majetek za cenu jinou, než je cena obvyklá. Bylo 
zde naznačováno, že znalecký posudek má vady a že se nejedná o cenu obvyklou. Za 
současné situace si nedovede představit, že by hlasoval pro cenu jinou, než je cena 
obvyklá.  
Ing. Joch:  Odmítá názor, že když někdo přinese jiný znalecký posudek a bude tam 
napsáno, že se jedná o cenu obvyklou, tak na to by byl opatrný. Byl určen soudní znalec 
a byl znovu požádán a vyslán do bytových domů, aby se seznámil se všemi detaily, kdy 
tento stav byl zohledněn. 
Hajerová E.: Podpořila Ing. Jocha.  
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7. Žádost Římskokatolické farnosti - děkanství u kostela sv. Mikuláše o finanční podporu na 
obnovu kostela Svaté Rodiny (KP-ZM/351/2014/M/208)
Přijato usnesení č. 128/2014 (29,0,6,4/39)
Materiál uvedl Mgr. Thoma.   
Diskuse:  
Prokeš Josef: Informoval o projektu obnovy kostela Svaté Rodiny, kdy autorem návrhu je 
architekt Josef Pleskot. Jedná se o to, že kostel nebude sloužit pouze k bohoslužbám, ale 
o prostor, kde student bude mít možnost v tichu najít smysl života. Spolupracují 
s Jihočeskou univerzitou a Konzervatoří České Budějovice. Sdělil, že pokud město 
přispěje, stane se partnerem. Jedná se o projekt, který probíhá, a studenti do kostela chodí. 
Velmi by si vážili toho, pokud se město do tohoto projektu také zapojí. 
Ing. Joch: Sdělil, že kostel navštívil společně s radními a bude hlasovat pro tento materiál. 
Zdůraznil, že ne úplně všechny vztahy, které se týkají Biskupství a města jsou úplně na 
dobré úrovni. Uvedl příklad finančního příspěvku na katedrálu sv. Mikuláše, kdy zazněly 
přísliby budoucího řešení pozemků Na Děkanských polích ohledně cyklostezky. Dohoda 
nebyla úplně možná, ale tento materiál podpoří.     
Ing. Šebestíková: Finanční výbor doporučil zastupitelstvu města poskytnout dotaci na 
obnovu kostela Svaté Rodiny.      
Ing. Popelová: Navázala na Ing. Jocha, kdy projekt podpoří. Uvedla, že vztahy města 
a Biskupství českobudějovického nejsou zrovna nejvzornější, ale tento kostel bere jako 
věc, která je pro studenty, kteří museli vynaložit ne malé úsilí, aby dostali tento objekt do 
stavu, v jakém se teď nachází. Došlo k obrovskému posunu a je na místě, aby se město 
také přihlásilo, a bylo součástí tohoto procesu. Nejedná se o projekt „církevní“, ale 
komunitní a město by mělo fungovat jako komunita.    
Mgr. Šesták:  Vzhledem k tomu, jak společnost vnímá církevní restituce, bychom se od 
tohoto tématu měli oprostit. Tento prostor není „církevní“, ale hlavně duchovní a nejen 
pro mladé lidi, chodí tam celé spektrum lidí, nejrůznějších věkových kategorií dle druhu 
pořadů a tento prostor zde hodně chybí zrovna v této době, která je materiálně velmi 
zaměřená, proto je takovýto prostor hodně cenný. Poděkoval panu Prokešovi za práci, 
kterou odvedli.  

8. Asociace měst pro cyklisty (KP-ZM/354/2014/M/211)
Přijato usnesení č. 129/2014 (29,0,4,5/38)
Materiál uvedla Ing. Popelová. 

9. Poskytnutí neinvestičních dotací z dotačního programu statutárního města České 
Budějovice na podporu památkové péče v roce 2014 (KP-ZM/348/2014/M/205)
Přijato usnesení č. 130/2014 (37,0,0,0/37)
Materiál uvedla Ing. Popelová. 

10. Vyhodnocení Dotačního programu města České Budějovice na podporu cestovního ruchu 
v roce 2013 (KP-ZM/300/2014/M/157)
Přijato usnesení č. 131/2014 (35,0,0,3/38)
Materiál uvedla Ing. Popelová. 

11. Poskytnutí dotací z Dotačního programu města České Budějovice na podporu cestovního 
ruchu v roce 2014 - 1. výzva v rámci Opatření 2 (KP-ZM/302/2014/M/159)
Přijato usnesení č. 132/2014 (34,0,0,4/38)
Materiál uvedla Ing. Popelová. 

12. Vyhodnocení Dotačního programu města České Budějovice na podporu kultury v roce 
2013 (KP-ZM/271/2014/M/141)
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Přijato usnesení č. 133/2014 (38,0,0,0/38)
Materiál uvedla Ing. Popelová. 

13. Poskytnutí dotací z Dotačního programu města České Budějovice na podporu kultury 
v roce 2014 - 2. výzva (KP-ZM/272/2014/M/142)
Přijato usnesení č. 134/2014 (37,0,0,1/38)
Materiál uvedla Ing. Popelová. 

14. Přehled podaných žádostí o dotaci za 1. čtvrtletí 2014 (KP-ZM/325/2014/M/182)
Přijato usnesení č. 135/2014 (37,0,0,1/38)
Materiál uvedl Ing. Joch.

15. Dodatek č. 2 k Dohodě o zabezpečení realizace Integrovaného plánu rozvoje města České 
Budějovice Sídliště Máj (KP-ZM/339/2014/M/196)
Přijato usnesení č. 136/2014 (37,0,0,1/38)
Materiál uvedl Ing. Joch. 

16. Dodatek č. 8 ke Smlouvě o realizaci Tematického Integrovaného plánu rozvoje města - 
změna indikativního seznamu projektů, nezávazných indikátorů a změna výše alokace 
(KP-ZM/279/2014/M/144)
Přijato usnesení č. 137/2014 (36,0,0,2/38)
Materiál uvedl Ing. Joch.

17. Dodatek č. 8 ke Smlouvě o realizaci Integrovaného plánu rozvoje města České 
Budějovice "Levý břeh Vltavy" - změna závazných indikátorů, nezávazných indikátorů, 
indikativního seznamu projektů, harmonogramu realizace a změna výše alokace (KP-
ZM/280/2014/M/145)
Přijato usnesení č. 138/2014 (35,0,0,3/38)
Materiál uvedl Ing. Joch.

18. Snížení provozního příspěvku od zřizovatele u příspěvkové organizace Domov pro 
seniory Hvízdal (KP-ZM/350/2014/M/207)
Přijato usnesení č. 139/2014 (37,0,0,1/38)
Materiál uvedl Mgr. Podhola.  

19. Smlouva o zprostředkování reklamy se společností VOLEJBAL SPORT CB, s. r. o. (KP-
ZM/305/2014/M/162)
Přijato usnesení č. 140/2014 (32,2,0,5/39)
Materiál uvedl Mgr. Thoma. Shrnul celou genezi, kdy v rámci diskuse na jednáních 
zastupitelstva byla položena otázka - jak město České Budějovice finančně podporuje 
profesionální či vrcholový sport, který je vzorem pro všechny ostatní sportovce, včetně 
mládežnických. Debata vyústila v návrh na usnesení, aby město prostřednictvím 
Dopravního podniku města České Budějovice, a. s. poskytlo podporu třem vrcholovým 
sportovním klubům formou nákupu reklamního plnění s tím, že prostředky vynaložené 
Dopravním podnikem města České Budějovice, a. s. na tuto reklamu by město jako jediný 
vlastník Dopravního podniku města České Budějovice a. s. uhradilo a jednalo se o částku 
 10 mil. Kč souhrnně. Usnesení přijato nebylo, protože mohlo být vykládáno jako pokus 
obejít pravidla veřejné podpory. Přesto jsme se v rámci vedení města pokusili najít řešení, 
které by částečně městu rozvázalo ruce. Veřejná podpora ve třech po sobě jdoucích letech 
byla konzultována s ÚOHS, kdy byla navržena druhá možnost nákupu reklamního plnění, 
který je možný za splnění dvou podmínek. První podmínkou je, že město nebude 
nakupovat reklamu na žádném zařízení, které město svěřuje klubům do správy. Uvedl 
příklady. Byla sloučena diskuse k bodům poč. č. 19. – 21. 
Diskuse: 
Ing. Šebestíková: Finanční výbor tyto materiály projednal a podpořil formu rozpočtového 
opatření. Informovala o písemném potvrzení, kde Mgr. Thoma komunikoval s ÚOHS, že 
je možné to takto provést a které obdrželi současně i všichni zastupitelé v e-mailech.   
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Ing. Brůha: Sdělil, že podpoří tyto materiály, ale s výhradami. Problém vidí v tom, že 
tento model, který byl připraven, znamená to, že město vyplatí 12 mil. Kč, ale sportovní 
kluby dostanou pouze 10 mil. Kč, protože rozdíl je v DPH. Myslí si, že příští 
vedení města se k tomu problému postaví zodpovědně a přijme model, který by měl 
fungovat dlouhodobě. Řada měst v České republice sport podporuje, stát podporuje sport 
a dělá to prostřednictvím svých podniků. 

20. Reklamní smlouva mezi městem České Budějovice a společností CBH2013, a. s. (KP-
ZM/304/2014/M/161)
Přijato usnesení č. 141/2014 (33,0,0,6/39)

21. Reklamní smlouva mezi městem České Budějovice a společností SK Dynamo České 
Budějovice, a. s. (KP-ZM/303/2014/M/160)
Přijato usnesení č. 142/2014 (28,1,3,7/39)

22. Závěrečný účet statutárního města České Budějovice za rok 2013 (KP-
ZM/295/2014/M/153)
Přijato usnesení č. 143/2014 (28,0,1,10/39)
Materiál uvedl Ing. Joch s tím, že v prezentaci shrnul přehled hospodaření statutárního 
města České Budějovice za rok 2013.
Diskuse:  
Ing. Šebestíková: Finanční výbor doporučil zastupitelstvu města schválit usnesení 
v předloženém znění.   

23. Schvalování účetní závěrky za účetní jednotku Statutární město České Budějovice (KP-
ZM/344/2014/M/201)
Přijato usnesení č. 144/2014 (29,0,0,10/39)
Materiál uvedl Ing. Joch. 
Diskuse:  
Ing. Šebestíková: Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města přijmout usnesení 
v předloženém znění. 

24. Rozpočtové opatření číslo 60 (KP-ZM/296/2014/M/154)
Přijato usnesení č. 145/2014 (30,0,0,9/39)
Materiál uvedl Ing. Joch.  
Diskuse:  
Ing. Šebestíková: Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města přijmout rozpočtové 
opatření v předloženém znění.    

25. Rozpočtová opatření číslo 77 až 79 (KP-ZM/341/2014/M/198)
Přijato usnesení č. 146/2014 (30,0,0,9/39)
Materiál uvedl Ing. Joch. 
Diskuse:  
Ing. Šebestíková: Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města přijmout rozpočtová 
opatření v předloženém znění. 

26. Vnitřní rozpočtová opatření číslo V 28 až V 30 (KP-ZM/331/2014/M/188)
Přijato usnesení č. 147/2014 (30,0,3,6/39)
Materiál uvedl Ing. Joch.  
Diskuse:  
Ing. Šebestíková:  Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města tyto vnitřní rozpočtová 
opaření přijmout v předloženém znění.  
Mgr. Šesták: Upozornil, že je ředitelem Jihočeského divadla, p. o.

27. Prominutí dluhu konkrétní fyzické osoby (KP-ZM/327/2014/M/184)
Usnesení nebylo přijato (0,21,12,6/39)
Materiál uvedl Ing. Joch.
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28. Majetkové dispozice ()
28.1 Dispozice s majetkem města – smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene - 

služebnosti na části pozemku parc. č. 577/2 v k. ú. Roudné (KP-ZM/309/2014/M/166)
Přijato usnesení č. 148/2014 (36,0,0,3/39)
Materiál uvedl Ing. Joch.  
Diskuse:  
Ing. Brůha: Navrhl sloučení diskuse k bodům 28.1. – 28.6., které se týkají věcných 
břemen.

28.2 Dispozice s majetkem města – uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene – služebnosti v k. ú. České Vrbné  – Nová Vltava (KP-ZM/323/2014/M/180)
Přijato usnesení č. 149/2014 (37,0,0,2/39)

28.3 Dispozice s majetkem města – uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene – služebnosti na pozemek parc. č. 608/37 v k. ú. České Budějovice 5 (KP-
ZM/307/2014/M/164)
Přijato usnesení č. 150/2014 (35,0,0,0/35)

28.4 Dispozice s majetkem města – uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene – služebnosti na pozemek parc. č. 608/43 v k. ú. České Budějovice 5 (KP-
ZM/310/2014/M/167)
Přijato usnesení č. 151/2014 (36,0,0,3/39)

28.5 Dispozice s majetkem města – uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene – služebnosti na pozemek parc. č. 631/333 v k. ú. České Budějovice 5 (KP-
ZM/308/2014/M/165)
Přijato usnesení č. 152/2014 (37,0,0,2/39)

28.6 Dispozice s majetkem města – uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene – služebnosti na pozemky parc. č. 631/283 a parc. č. 631/284 v  k. ú. České 
Budějovice 5 (KP-ZM/311/2014/M/168)
Přijato usnesení č. 153/2014 (37,0,0,2/39)

28.7 Dispozice s majetkem města - záměr prodeje pozemků parc. č. 477/1 a parc. č. 542 v k. ú. 
České Budějovice 3 (KP-ZM/319/2014/M/176)
Usnesení nebylo přijato (0,30,6,3/39)
Materiál uvedl Ing. Joch. 

28.8 Dispozice s majetkem města – prodej části pozemku parc. č. 2213/7 v k. ú. České 
Budějovice 2 (KP-ZM/306/2014/M/163)
Přijato usnesení č. 154/2014 (32,1,1,5/39)
Materiál uvedl Ing. Joch.

28.9 Dispozice s majetkem města – prodej pozemků parc. č. 2875/5, 2875/6 a části pozemku 
parc. č. 2875/1, vše v k. ú. České Budějovice 3 (KP-ZM/355/2014/M/212)
Přijato usnesení č. 155/2014 (31,0,2,6/39)
Materiál uvedl Ing. Joch. 

28.10 Dispozice s majetkem města – prodej části pozemků parc. č. 726/1, 726/33, 726/34 
a 726/51, vše v k. ú. České Budějovice 2 (KP-ZM/314/2014/M/171)
Přijato usnesení č. 156/2014 (32,1,3,3/39)
Materiál uvedl Ing. Joch.  

28.11 Dispozice s majetkem města – směna pozemků a zřízení práva stavby v k. ú.  České 
Vrbné   (KP-ZM/313/2014/M/170)
Přijato usnesení č. 157/2014 (29,0,4,6/39)
Materiál uvedl Ing. Joch. 
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28.12 Dispozice s majetkem města – bezúplatný převod pozemku parc. č. 2061/313 v k. ú. 
České Budějovice 2 (KP-ZM/316/2014/M/173)
Přijato usnesení č. 158/2014 (38,0,0,1/39)
Materiál uvedl Ing. Joch. 

28.13 Dispozice s majetkem města – bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. České Budějovice 2 - 
lesopark Stromovka   (KP-ZM/343/2014/M/200)
Přijato usnesení č. 159/2014 (36,0,0,3/39)
Materiál uvedl Ing. Joch. 

28.14 Dispozice s majetkem města – majetkové vypořádání – rekonstrukce ulice E. 
Rošického v k. ú. České Budějovice 2 a k. ú. Haklovy Dvory (2. část) (KP-
ZM/345/2014/M/202)
Přijato usnesení č. 160/2014 (37,0,0,2/39)
Materiál uvedl Ing. Joch. 

28.15 Dispozice s majetkem města - budoucí darovací smlouva - dar vodovodu - část pozemku 
parc.č. 1694/1 v k. ú. České Budějovice 3 -  Sicherwasch, s. r. o. (KP-
ZM/320/2014/M/177)
Přijato usnesení č. 161/2014 (37,0,0,2/39)
Materiál uvedl Ing. Joch. 

28.16 Dispozice s majetkem města – budoucí odkoupení stavby veřejného osvětlení v k. ú. 
České Budějovice 6 – lokalita ul. Říční (KP-ZM/322/2014/M/179)
Přijato usnesení č. 162/2014 (38,0,0,1/39)
Materiál uvedl Ing. Joch.

28.17 Dispozice s majetkem města – majetkové vypořádání pozemků v k. ú. České Budějovice 
5 (KP-ZM/312/2014/M/169)
Přijato usnesení č. 163/2014 (39,0,0,0/39)
Materiál uvedl Ing. Joch. 

28.18 Dispozice s majetkem města – odkoupení pozemku parc. č. 3928/2 v k. ú. České 
Budějovice 7 (KP-ZM/321/2014/M/178)
Přijato usnesení č. 164/2014 (37,0,0,2/39)
Materiál uvedl Ing. Joch.

28.19 Dispozice s majetkem města – odkoupení pozemku parc. č. 2734/98 v k. ú. České 
Budějovice 7 (KP-ZM/346/2014/M/203)
Přijato usnesení č. 165/2014 (37,0,0,2/39)
Materiál uvedl Ing. Joch.

28.20 Dispozice s majetkem města – budoucí odkoupení části pozemku parc. č. 1763/27 v k. ú. 
České Budějovice 4 – „Hlinský přivaděč – 1. etapa“ a „Propojení Hlinská – Hraniční“ 
(KP-ZM/326/2014/M/183)
Přijato usnesení č. 166/2014 (32,1,3,3/39)
Materiály uvedl Ing. Joch. Byla sloučena diskuse k bodům 28.20 – 28.25 
Diskuse: 
konkrétní fyzická osoba: Informoval, že zastupitelé obdrželi dopis od občanského 
sdružení Hlinská-klidné bydlení, o. s. a článek z deníku Právo ze dne 15. května 2014 
s názvem „Nové Vráto proti Hlinskému přivaděči“. Sdělil, že od samého začátku 
nesouhlasí s Hlinským přivaděčem, protože je nesmyslný a neobhajitelný. Vybídl 
zastupitele, aby pozemky nevykupovali. 
Ing. Rataj: Komentoval prezentaci komunikace „Hlinský přivaděč“ a dále situaci dálnice 
D3, kdy ještě dnes není jisté, jak bude dálnice D3 vypadat, kolik bude křižovatek apod. 
Upozornil, že Ministerstvo dopravy má spor s Ministerstvem vnitra a pokud není situace 
vyjasněna tak si myslí, že by se mělo s výkupem pozemků počkat a poté se k tomuto 
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vrátit. Nevidí důvod k tomu, abychom se zavázali k budoucímu odkoupení, když nevíme, 
zda tudy komunikace někdy povede.  
Ing. Popelová: Domnívá se, že komunikace by tudy vést měla. Reagovala na Ing. Rataje, 
kdy mimoúrovňová křižovatka Hlinsko nebyla předmětem sporu na Ministerstvu dopravy 
a Ministerstvu vnitra, ale přibyla nová mimoúrovňová křižovatka Staré Hodějovice, která 
je blízko mimoúrovňové křižovatky Pohůrka a v tom je problém. Dalším problémem je 
vzdálenost mezi mimoúrovňovou křižovatkou Pohůrka a délkou tunelu. Sdělila, že 
bychom na tyto stavby rezignovat neměly. Původní záměr sjezdu z dálnice D3 byl 
napojení sjezdu dálnice D3 na stávající Hlineckou a stávající Rudolfovskou, které jsou 
obklopeny obytnými domy a neví, jestli je to nejrozumnější řešení. V návaznosti na 
územní plán a na základě strategického plánu rozvoje dopravy v Českých Budějovicích se 
zpracovávaly dopravní studie. Dále tuto záležitost prověřoval Integrovaný plán 
organizace dopravy, který hovoří o tom, že Hlinský přivaděč nepatří k nejdůležitějším 
stavbám ve městě, ale v návaznosti na dálnici D3 by vzniknout měl, protože odlehčí 
částem, do kterých jsou směřovány právě sjezdy propojení okruhů a z mimoúrovňové 
křižovatky Pohůrka. Sdělila, že tři odborné týmy prověřily potřebu Hlinského přivaděče 
do budoucna. Když víme, jak dlouho se připravují dopravní svatby, je nejvyšší čas na 
dopravních stavbách pracovat a připravovat je. Závěry z integrovaného plánu organizace 
dopravy, který z hlediska důležitých staveb zařadil Hlinský přivaděč na 9 místo z 13. Dle 
matematického modelu bude odvádět dopravu z okolních, jak obytných, tak 
průmyslových částí a tato doprava by se tlačila do Mladého na Novohradskou, 
mimoúrovňovou křižovatku Pohůrka, nebo směrem na sever Pražského předměstí 
a propojení okruhů. Zrekapitulovala závěry z jednotlivých posouzení. Chápe obyvatele 
v Novém Vrátě, že nechtějí mít takovou komunikaci v blízkosti, ale je to jediné území, 
které není zastaveno obytnou zástavbou. Až se zahájí územní řízení pro propojení 
zanádražní komunikace s mimoúrovňovou křižovatkou Pohůrka, tak nepochybuje, že 
stejná vlna nevole se zvedne v Mladém. Dálnice musí být nějak napojena a vždy bude 
napojovat i nějaké obytné části. Doporučuje tyto majetkové dispozice přijmout.     
Klokočková L: Informovala, že VŠTE navštívil ministr financí A. Babiš a hovořil 
o kladném vztahu k jižním Čechám a že v nedávné době hovořil s ministrem dopravy 
o „D1 u Tábora“, proto navrhla s územními změnami ještě počkat.    
JUDr. Průcha: Sdělil, že Hlinský přivaděč, je sice věcí ŘSD, ale spojku Hraniční - 
Hlinecká mezi Suchým Vrbným a Vrátem iniciovalo město. Musíme se tím zabývat, aby 
tato komunikace byla v co nejkratší době. Vznesl dotaz, jak budeme realizovat propojení 
Hraniční – Hlinecká, když nebude Hlinský přivaděč.  
Ing. Joch: Plánovaná komunikace Hraniční – Hlinecká, protíná Hlinský přivaděč, tak 
vznikla myšlenka, jak do tohoto projektu zapojit tři subjekty. Původně Hraniční – Hlinská 
měla vyústit u skladů. Proběhla komunikace se zástupci Jihočeského kraje, poté bylo 
navrženo vybudování kruhového objezdu. Jednalo se o přípravu do budoucna. 
Ing. Rataj: Reagoval na vystoupení JUDr. Průchy. Hlinský přivaděč je v katastrálním 
území města Českých Budějovice, proto nejdříve o tomto musí rozhodnout zastupitelstvo 
a poté se bude jednat s Jihočeským krajem a ŘSD, ne naopak. Reagoval na vystoupení 
Ing. Jocha. Upozornil, že zde není základní projekt dálnice D3. Souhlasí s některými 
názory občanů. 
JUDr. Průcha: Sdělil, že hovořil o úseku Hraniční – Hlinecká. Sdělil, že musíme mít 
podklad pro to, aby mohlo být vydáno územní rozhodnutí z titulu vypořádání vztahů. 
Ing. Joch: Sdělil, že pozemky, které se týkají Hlinského přivaděče jsou uvedené 
v materiálu poř. č. 28.22. Jinak všechny ostatní jsou o propojce Hraniční – Hlinecká.

28.21 Dispozice s majetkem města – budoucí odkoupení pozemku parc. č. 1763/29 v k. ú. 
České Budějovice 4 – „Hlinský přivaděč – 1. etapa“ (KP-ZM/340/2014/M/197)
Přijato usnesení č. 167/2014 (31,0,2,6/39)
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28.22 Dispozice s majetkem města – budoucí majetkové vypořádání částí pozemků v k. ú. 
České Budějovice 4 – „Hlinský přivaděč – 1. etapa“ - „Propojení Hlinská – Hraniční, 
České Budějovice“ – „Hlinský přivaděč II. etapa“ (KP-ZM/338/2014/M/195)
Přijato usnesení č. 168/2014 (28,1,2,8/39)
Na návrh předkladatele Ing. Jocha, bylo upraveno usnesení v části I. schvaluje 1. záměr 
budoucí směny pozemků …

28.23 Dispozice s majetkem města – budoucí odkoupení části pozemku parc. č. 1775/1 v k. ú. 
České Budějovice 4 – „Propojení Hlinská – Hraniční, České Budějovice“ (KP-
ZM/328/2014/M/185)
Přijato usnesení č. 169/2014 (34,1,1,3/39)

28.24 Dispozice s majetkem města –  budoucí odkoupení části pozemku parc. č. 1767 v k. ú. 
České Budějovice 4 – „Propojení Hlinská – Hraniční, České Budějovice“ (KP-
ZM/333/2014/M/190)
Přijato usnesení č. 170/2014 (34,1,2,2/39)

28.25 Dispozice s majetkem města – uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene – služebnosti na pozemek parc. č. 2473/4 v k. ú. České Budějovice 5 - 
„Propojení Hlinská – Hraniční“ (KP-ZM/317/2014/M/174)
Přijato usnesení č. 171/2014 (35,1,1,2/39)

29. Odůvodnění významné veřejné zakázky "Zajištění správy, provozu, obnovy, údržby 
a oprav veřejného osvětlení na území města České Budějovice" (KP-
ZM/349/2014/M/206)
Přijato usnesení č. 172/2014 (33,0,4,2/39)
Materiál uvedl Ing. Calta. 

30. Vyhodnocení dotačního programu města České Budějovice na podporu sportu v roce 
2013 (KP-ZM/318/2014/M/175)
Přijato usnesení č. 173/2014 (37,0,0,2/39)
Materiál uvedl Mgr. Podhola. 

31. Vyhodnocení dotačního programu města České Budějovice na podporu volnočasových 
aktivit v roce 2013 (KP-ZM/244/2014/M/140)
Přijato usnesení č. 174/2014 (37,0,0,2/39)
Materiál uvedl Mgr. Podhola. 

32. Poskytnutí neinvestičních dotací z dotačního programu města České Budějovice na 
podporu volnočasových aktivit v roce 2014  (KP-ZM/243/2014/M/139)
Přijato usnesení č. 175/2014 (37,0,0,2/39)
Materiál uvedl Mgr. Podhola. 
Diskuse:  
Ing. Šebestíková: Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města poskytnout neinvestiční 
dotace.  

33. Poskytnutí neinvestičních dotací z dotačního programu města České Budějovice na 
podporu sportu v roce 2014 - opatření č. 1 (KP-ZM/336/2014/M/193)
Přijato usnesení č. 176/2014 (37,0,0,2/39)
Materiál uvedl Mgr. Podhola.

34. Poskytnutí neinvestičních dotací z dotačního programu města České Budějovice na 
podporu sportu v roce 2014 - opatření č. 2 (KP-ZM/352/2014/M/209)
Přijato usnesení č. 177/2014 (34,0,0,4/38)
Materiál uvedl Mgr. Podhola.
Diskuse: 
Vystoupil Mgr. Milan Janoušek, prezident spolku HC České Budějovice, o. s.: Uvedl 
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prezentaci, kde zrekapituloval situaci v HC České Budějovice, o. s. Dále informoval 
o transparentnosti v klubu HC České Budějovice, kdy město je významným partnerem. 

35. Poskytnutí neinvestičních dotací z dotačního programu města České Budějovice na 
podporu sportu v roce 2014 - opatření č. 3 (KP-ZM/353/2014/M/210)
Přijato usnesení č. 178/2014 (33,0,0,5/38)
Materiál uvedl Mgr. Podhola. 

36. Poskytnutí investičních dotací z dotačního programu města České Budějovice na podporu 
sportu v roce 2014 - opatření č. 5 (KP-ZM/324/2014/M/181)
Přijato usnesení č. 179/2014 (31,0,0,7/38)
Materiál uvedl Mgr. Podhola.

37. Informativní zpráva o zápisu do základních škol zřizovaných statutárním městem České 
Budějovice pro školní rok 2014/2015 (KP-ZM/334/2014/M/191)
Přijato usnesení č. 180/2014 (32,0,0,6/38)
Materiál uvedl Mgr. Podhola. 
Diskuse:  
Ing. Rataj: Dotázal se na důvody nepřijetí 43 žáků v ZŠ O. Nedbala, a zda má město 
dostatečnou kapacitu prvních tříd.   
Mgr. Podhola: Odpověděl, že se jedná o děti, které jsou mimo daný spádový obvod. Je to 
dáno kapacitou škol. Děti, které jsou v rámci spádového obvodu, tak umístěny byly. 
Veškerá kapacita v rámci celé školské soustavy je plně dostačující. V této chvíli chodí do 
našich základních škol 7 700 dětí pro tento školní rok a celkové kapacity jsou 
odhadovány na 9 000 dětí, ale neplatí to pro každou základní školu. Jsou základní školy, 
které jsou na hranici svých kapacitních možností, a při dalších zápisech nemůžeme 
otevírat tolik prvních tříd, protože hrozí i určité nebezpečí, že bychom nedokázali 
přijmout všechny děti z daného spádového obvodu. Město má např. ZŠ a MŠ J. Š. Baara, 
pod kterou spadá i ZŠ Nová, která má velké kapacity, dále objekt ZŠ Čéčova a obě ZŠ na 
Máji.   
Hajerová E.: Vznesla dotaz, zda se bude otevírat škola v ul. E. Destinnové a zda se 
nepřemýšlí o rozdělení ZŠ J. Š. Baara a ZŠ Nová. 
Mgr. Podhola: Odpověděl, že by nejprve toto měla projednat školská komise, poté rada 
města a následně by toto mělo projednat zastupitelstvo města. Upozornil, že si musíme 
uvědomit, jaké je časové období a je otázkou, zda by toto zastupitelstvo města mělo 
rozhodovat o dlouhodobé koncepci v rámci základních škol. Budova školy v ul. E. 
Destinnové by měla sloužit jako určitá rezerva, město se nechce tohoto objektu zbavovat. 
Hajerová E.: Poděkovala náměstku primátora Mgr. Podholovi a Mgr. Bc. Koubové, 
vedoucí odboru školství za velký posun, který v oblasti školství v Českých Budějovicích 
udělali. Apelovala na naše poslance, kteří sedí v zastupitelstvu města, aby se zasadili 
o změnu školského zákona, protože děti, které nejsou dostatečně zralé na školní 
docházku, zůstávají ve školkách, a to je nevyhovující. Pokud dítě není dostatečně zralé, 
tak by mělo následovat do nultého ročníku. 
RNDr. Zahradník: Reagoval na E. Hajerovou a poděkoval za podnět. Sdělil, že celá 
školská problematika je řešena tak, jak je možné a jak to podmínky a politické dohody 
umožňují. Otázka mateřských škol je do jisté míry nabízena a to tzv. dětskými skupinami, 
které pomohou řešit tuto situaci. Informoval, že se potkal s celou řadou zastupitelů obcí 
a naráží na další problém, a tím je zbytečná právní náročnost našeho systému, kdy musí 
překlenout náročné hygienické normy, které jsme si stanovili. Uvedl příklady, kdy není 
možné přijmout děti do školky, protože musí být splněn počet dětí na sociální zařízení. 
Počet narozených dětí bude ubývat a investovat do školských kapacit se musí zvážit. 
Obce musí investovat ze svých zdrojů, protože stát se do toho pouštět nechce. Rodina je 
základní složka a podnět přijímá.     
Mgr. Podhola: Sdělil, že stát se snaží podporovat města v rámci různých dotačních 
programů, ale přimluvil se, zda by bylo možné se pokusit normy změkčit. Uvedl další 
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podnět, a to počet dětí na plochu zahrady.   
Hajerová E.: Upozornila, že školné ve školkách je za posledních 12 let stále stejné.  
 

38. Dohoda o vytvoření společného školského obvodu s obcí Doudleby (KP-
ZM/335/2014/M/192)
Přijato usnesení č. 181/2014 (33,0,0,5/38)
Materiál uvedl Mgr. Podhola. 

39. Dodatky ke zřizovacím listinám škol zřizovaných statutárním městem České Budějovice 
(KP-ZM/337/2014/M/194)
Přijato usnesení č. 182/2014 (33,0,0,5/38)
Materiál uvedl Mgr. Podhola.

40. Vyhodnocení Dotačního programu města České Budějovice na podporu sociální oblasti 
v roce 2013 (KP-ZM/291/2014/M/149)
Přijato usnesení č. 183/2014 (34,0,0,4/38)
Materiál uvedl Mgr. Podhola. 

41. Poskytnutí dotací z dotačního programu města České Budějovice na podporu sociální 
oblasti v roce 2014 - 2. výzva (KP-ZM/332/2014/M/189)
Přijato usnesení č. 184/2014 (33,0,2,3/38)
Materiál uvedl Mgr. Podhola.  
Diskuse:  
Ing. Šebestíková: Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města dotace přijmout. 

42. Žádost o navýšení neinvestiční dotace na pořádání 25. ročníku Hudebních slavností Emy 
Destinnové 2014 (KP-ZM/290/2014/M/148)
Přijato usnesení č. 185/2014 (25,4,6,3/38)
Bylo hlasováno o protinávrhu L. Klokočkové  - o navýšení částky na 300 tis. Kč 
(25,4,6,3/38) – protinávrh byl přijat.  
Materiál uvedl Mgr. Thoma.  
Diskuse:  
Ing. Šebestíková: Finanční výbor doporučuje poskytnutí navýšení neinvestiční dotace.
Mgr. Procházková: Podala protinávrh a to, zvýšení příspěvku na částku 200 tis. Kč.   
Klokočková L.: Podala protinávrh a to, zvýšení příspěvku na částku 300 tis. Kč. 

43. Žádost Českého volejbalového svazu o podporu akce FIVB World League ve volejbale 
mužů - utkání Česká republika - Korea (KP-ZM/289/2014/M/147)
Přijato usnesení č. 186/2014 (38,0,0,0/38)
Materiál uvedl Mgr. Thoma.  
Ing. Šebestíková: Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města poskytnout neinvestiční 
dotaci. 
JUDr. Ing. Bouzek: Vznesl dotaz, zda se jedná o zápas s jižní Koreou. 
Mgr. Thoma: Odpověděl, že ano.    

44. Odvolání a volba člena Kontrolního výboru Zastupitelstva města České Budějovice (KP-
ZM/298/2014/M/156)
Přijato usnesení č. 187/2014 (31,0,6,1/38)
Materiál uvedl Mgr. Thoma. Bylo hlasováno, že volba člena kontrolního výboru proběhne 
veřejnou volbou (36,0,2,0/38) – hlasování bylo prohlášeno za zmatečné. (38,0,0,0/38)

45. Zpráva o činnosti Finančního výboru Zastupitelstva města České Budějovice ze dne 
19. 5. 2014 (KP-ZM/342/2014/M/199)
Přijato usnesení č. 188/2014 (38,0,0,0/38)
Materiál uvedla Ing. Šebestíková s tím, že upozornila na usnesení, které je nutné přijmout 
v souvislosti s novou Směrnicí rady města č. 1/2014 ohledně finanční kontroly. 
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46. Zpráva o činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva města České Budějovice (KP-
ZM/284/2014/M/146)
Přijato usnesení č. 189/2014 (31,3,4,0/38)
Materiál uvedl Mgr. Nadberežný s tím, že úkol z usnesení zastupitelstva č. 48/2012 – 
Zpráva k výběrovému řízení na odstranění azbestové zátěže byla ukončena, ale 
zodpovědný funkcionář má právo se k ní vyjádřit. Zpráva bude předložena na příští 
jednání zastupitelstva. Závěr kontrolního výboru vychází z právního stanoviska, které je 
zpochybňováno vzhledem k zákonu o veřejných zakázkách. Jedná se o problém ceny 
s DPH nebo bez DPH. Uvedl, že kontrolní výbor počká na právní stanovisko.    
Diskuse: 
Ing. Brůha: Nerozumí tomu, jak může kontrolní výbor zprávu přijmout a zastupitelstvu ji 
nepředloží. Již po několikáté to bylo odloženo. Věří, že v červnu se konečně dočkají.  
Mgr. Nadberežný:  Reagoval na vystoupení Ing. Brůhy, kdy informoval, že zástupci 
klubu ODS jsou seznámeni s tím, jak zpráva vypadá a byla odhlasována. Omluvil se, že 
zprávu nedodal bezprostředně po projednání odpovědnému členovi rady, protože má 
právo se k ní vyjádřit. Zpráva je uzavřena, ale nejedná se o jednoduchou věc, zda došlo či 
nedošlo ke škodě.  Všem klubům je známo kam došel kontrolní výbor, a je pouze 
otázkou, schválit dokument, který bude odpovídat správnému právnímu stanovisku ve 
věci ceny. 
Hajerová E.: Připomněla, že v minulém volebním období byla předsedkyní kontrolního 
výboru. Zpráva má své náležitosti a každý kdo je dotčen v této zprávě má právo se k ní 
písemně vyjádřit. 

47. Zpráva o činnosti Rady města České Budějovice - termíny jednání 26. března, 
9., 23., 28. a 30. dubna, 14. května 2014 (KP-ZM/301/2014/M/158)
Přijato usnesení č. 190/2014 (36,0,1,1/38)
Klokočková L.: Vznesla následující dotazy, které se týkaly -  usnesení č. 721/2014 na 
straně 46 - V jakém časovém horizontu rada města plánuje zveřejnění nového výběrového 
řízení na světelné signalizační zařízení, protože situace v dopravě je opravdu tristní. 
Semafory na křižovatkách stále nejsou sladěny. Uvedla příklad, kdy u jednoho z marketů 
stála sedm minut. Dále usnesení č. 768/2014 na straně 55, proč nebyly schváleny 
odpisové plány hmotného a nehmotného majetku škol a na straně 59 - dopis starosty 
města Lince, týkající se mírové deklarace. Pochválila, že se v letním kině v Háječku bude 
opět promítat zdarma.  
Mgr. Thoma: Odpověděl, že město Linec má mírovou iniciativu, která byla aktualizována 
a má globální dosah. Informoval, že nový pan starosta požádal, aby s ní byli seznámeni 
členové rady. Sdělil, že L. Klokočkové bude zaslána. Vysvětlil usnesení č. 721/2014 
týkající se veřejné zakázky „Provozování, údržba, servis a opravy systému řízení 
dopravy“.  
Mgr. Podhola:  Reagoval na vystoupení L. Klokočkové týkající se neschválení 
odpisových plánů jednotlivých základních a mateřských škol, kdy nebyly schváleny 
odpisové plány ani příspěvkových organizací, protože technicky nebyly správně 
zpracovány. Příspěvkové organizace mají svého ředitele a ten má právní subjektivitu. 
Řádný předkladatel nebude resortní náměstek, ale daný ředitel příslušné organizace. 
Budou znovu předloženy radě města.   
Ing. Popelová: Reagovala na vystoupení L. Klokočkové. Domnívá se, že synchronizace 
světleného signalizačního zařízení ve městě funguje, kdy je nastavena zelená vlna 
a křižovatka musí reagovat na hlavní směry. Pokud je křižovatka přetížená, tak si s tím 
žádná synchronizace neporadí. Další věc je vjíždění motoristů do křižovatkového 
prostoru, aniž mají šanci, že ho vyklidí, což je oblíbené u řidičů na Senovážném náměstí. 
Pokud se jedná o výjezd z obchodního centra, tam je systém poptávkový. Pokud se tam 
něco takového stalo a hlavní směr byl volný, tak tam došlo k pochybení, ale musíme 
vědět, co a kdy se stalo, abychom to mohli řešit.    
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RNDr. Zahradník:  Sdělil, že některé křižovatky jsou nastaveny tak, že se musí najet ke 
snímači, aby auto sejmul. Podle informací městské policie to takto funguje. Uvedl příklad 
na křižovatce O. Nedbala směrem na Husovu třídu.  
Ing. Popelová: Reagovala na vystoupení RNDr. Zahradníka, že je to naprosto možná 
situace, kde jsou smyčky a musí sejmout požadavek auta. Pokud se smyčka nepřejede, tak 
křižovatka neví, zda tam auto je. Uvedla, že je snaha nahrazovat většinu křižovatek video-
detekcemi, které auto zaregistrují, aniž by auto muselo přejíždět smyčku, ale zase mají 
jiné nevýhody.    
Mgr. Flaška:  Sdělil negativní zkušenost na Nádražní ul. směrem k Lucerně - odbočovací 
levý pruh. Zatímco třikrát po sobě padl směr rovně a odbočení vpravo, bohužel 
nefungovalo odbočení vlevo. 
Mgr. Křída: Uvedl další negativní zkušenost týkající se dopravy. Pokud chcete odbočit od 
Nemanic ve večerních hodinách vlevo na Okružní, tak dokud nepřijede auto zleva 
z Okružní, tak vás semafory nepustí. Upozornil, že po devatenácté hodině se v pátek 
v těchto místech jezdí na červenou vlevo, jinak není šance.   
Sýkorová Jaroslava: Upozornila na krátký interval na přechodu pro chodce v křižovatce 
na Sídlišti Máj v ul. M. Horákové a A. Barcala. 
Mgr. Filip: Navrhl, aby o víkendech nebo po desáté hodině večer nebylo spuštěné 
světelné signalizační zařízení s výjimkou velkých křižovatek.    

48. Zpráva o vyřizování dotazů a připomínek členů Zastupitelstva města České Budějovice 
(KP-ZM/273/2014/M/143)
Přijato usnesení č. 191/2014 (34,0,0,0/34)
Materiál uvedl Mgr. Thoma 
Diskuse:  
Klokočková L: Poděkovala za odpovědi na své dotazy. 
Ing. Moravec: Požádal o písemné odpovědi na podněty Ing. Tůmy, který bohužel není 
dnes přítomen, kdy na své odpovědi, které obdržel, reagoval písemně. Podněty se týkají 
protipovodňové ochrany na Malši a další podnět se týká psích parků. 
Mgr. Thoma: Odpověděl, že do příštího jednání zajistí odpověď příslušní náměstci.  

49. Diskuse zastupitelů ()
Klokočková L: Vzhledem k tomu, že je členkou volební komise a byla na prvním 
zasedání volebních okrskových komisí v Gerbeře, upozornila na to, že nebylo dobře 
zorganizováno. Vznesla dotaz, proč neproběhlo první zasedání volebních okrskových 
komisí ve Sportovní hale, kde je dostatečný prostor a ne jako v Gerbeře, kdy členové 
komisí se nemohli posadit a dále upozornila na termín konání. Dále vznesla dotaz, jakým 
způsobem je využíván „špitálek“ na Pražské třídě a zda se plánuje rekonstrukce.  
Ing. Kostík, vedoucí správního odboru: Odpověděl, že Gerbera byla využita z toho 
důvodu, že termín konání zasedání volebních okrskových komisí kolidoval s finále 
volejbalové ligy, proto bylo nutné zajistit jiné prostory. V minulosti se již zasedání 
volebních okrskových komisí v Gerbeře konalo, tak byla jeho kapacita využita. Kapacita 
dostačovala, ale bohužel členové komisí ji nevyužili. Termín 30. 4. 2014 byl posledním, 
kdy bylo možné zasedání volebních komisí uskutečnit a je dáno také typem voleb.  
Mgr. Thoma: Odpověděl L. Klokočové na dotaz ohledně „Morového špitálu“. Rada města 
odsouhlasila nájemní smlouvu s Národním památkovým ústavem k zajištění příchodu 
k bývalé kapli. Na tento rok a příští rok je naplánována obnova kaple a v roce 2015 by 
měla být zpřístupněna.     
RNDr. Zahradník: Reagoval na vystoupení konkrétní fyzické osoby, který hovořil 
o Památníku letcům, který má být vystaven v prostoru u hlavní pošty v Českých 
Budějovicích. Požádal radu města, aby zvážila uzavření soutěže a dala šanci památník 
postavit a zároveň požádal, aby město hledalo způsob, jak jej finančně podpořit. Dále 
informoval, že v Rožnově se objevily jako pilotní projekt hnědé nádoby na bioodpad 
a jsou občany využívány. Vznesl dotaz na to, jak tento pilotní projekt dopadl a zda se 
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s podobným záměrem tohoto třídění komunálního odpadu počítá. 
Mgr. Thoma: Odpověděl, že tento původní pilotní projekt začal v loňském roce právě 
v Rožnově a běží již druhým rokem, bude připravena informativní zpráva.  
Mgr. Procházková: Pochválila a poděkovala Ing. Mrázovi, vedoucímu odboru dopravy, 
v souvislosti s řešením tristní dopravní situace na Plavské a další, kdy se na našich 
silnicích objevuje dopravní značení s gramatickými chybami.  
Hajerová E.: Vznesla dotaz na Ing. Dolejše ohledně dopravních označníků MHD. 
Označníky byly ve většině opraveny, ale uvedla situaci u IGY, kde označník stále 
nefunguje.   
Ing. Dolejš: Odpověděl, že zpracuje písemný materiál, protože musí situaci prověřit. 
Sdělil, že poslední průzkum ukázal chybovost do 3%. V červnu letošního roku bude 
zpracován rozsáhlejší průzkum, zda se chyby znovu neobjevují.   
Ing. Rataj: Sdělil, že by to s pochvalami na odbor dopravy nepřeháněl. Před dvěma lety 
byla zprovozněna stavba „Vodní – Rudolfovská“, kde byly vyznačeny žluté kříže na 
křižovatce a dodnes se čáry neobnovily. Upozornil, že je potřeba kontrolovat celé 
město. Před dvěma lety bylo slíbeno zastupitelstvu, že okružní křižovatky budou osázené 
a upravené. Byla přislíbena dohoda s významnými firmami, že se o okružní křižovatky 
budou starat. Uvedl příklady, jak vypadají okružní křižovatky za hranicemi města. 
Souhlasí s RNDr. Zahradníkem ohledně památníku letcům, kdy v příštím roce uplyne 70 
let od ukončení války. Uráží ho, když autor projektu musí říct, že soutěž by se měla 
zrušit. Požádal o dohodu, aby se vše udělalo ku prospěchu všech a hlavně na vzpomínku 
padlých letců. 
Mgr. Thoma: Odpověděl, že okružní křižovatky jsou udržovány městem od loňského 
roku. Kruhový objezd u „Škodovky“ se musel nejdříve technicky upravit. Na křižovatku 
u Globusu je připravena smlouva s Jihočeskou univerzitou. Jihočeská univerzita 
předložila velkolepý projekt, který představoval velké finanční prostředky. O kruhový 
objezd na Okružní se zajímá Budějovický Budvar, n. p. a pro svůj záměr potřeboval 
přípojku na osvětlení a vodu. Bylo potřeba stavební povolení, bohužel nejde to tak rychle. 
Sdělil, že oba podklady přepošle zastupitelům. Co se týká „Památníku letcům“ byl by 
nejraději, kdyby se podařilo od soutěže odejít, protože někteří členové poroty se 
distancovali od výsledku. Nejlepším řešením by bylo, kdyby vítěz dobrovolně odstoupil. 
Sdělil, že bude zpracována informativní zpráva na červnové jednání zastupitelstva.  
Ing. Joch: Reagoval na písemné vyjádření Ing. Tůmy a na vystoupení E. Hajerové 
ohledně dopravních označníků MHD. Na radě města proběhla výrazná diskuse a materiál 
byl dvakrát předložen. Trvá na tom, že označníky stále nefungují a chybovost je daleko 
vyšší, než jsou 3 %.  Apeloval na kolegy v orgánech v Dopravním podniku města České 
Budějovice, a. s., aby proběhla důsledná kontrola, protože bude končit záruka. Upozornil, 
že byla čerpána dotace 30 mil. Kč. Dále navrhl a pokusí se projednat s kolegy, kdy dává 
na zvážení pojištění všech zastupitelů na odpovědnost za škodu. Zastupitelé rozhodují 
o významných finančních prostředcích a myslí si, že nebude od věci zahájit diskusi na 
pojištění nejen radních, ale i zastupitelů. 
Mgr. Filip: Požádal Ing. Nováka, ředitele Sportovních zařízení města České Budějovice, 
p. o., zda je možné regulovat teplotu vzduchu v plaveckém bazénu, kdy na teploměru je 
neustále 31 stupňů. Jaká jsou pravidla po udělení výjimek pro vjezd před plavecký 
stadion. Dva dny parkoval před plaveckým stadionem kamion kvůli Majálesu. Požádal, 
zda by nebylo možné handicapovaným umožnit vjezd. Dále požádal, aby Městská policie 
dohlédla na opilé mladistvé. 
Hajerová E.:  Upozornila na dopravní situaci na křižovatce na Mariánské nám. Směrem 
na Husovu tř., kde by se měl výrazně zkrátit interval a vyznačit žluté pruhy. Dále 
upozornila na situaci na Husově třídě na stavbě – vložkování kanalizace, protože stavební 
firma končí v půl čtvrté odpoledne.    
Mgr. Flaška: Poděkoval, že se přispělo mládežnickým klubům a že zde vystoupil 
Mgr. Janoušek, předseda správní rady mládežnického hokeje. Reagoval na Ing. Rataje, 
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kdy z jeho dnešního jednání nabyl dojmu, že znovu zachraňuje hokej v Českých 
Budějovicích a pokud zde hodnotí pochvaly Mgr. Procházkové, tak ať si zamete před 
vlastním prahem. Ing. Dolejš: Informoval, že digitální označníky denně predikují 16 tisíc 
spojů, tzn. že pokud 480 bude chybových, tak jsme stále v limitu 3 %. Záruka na 
označníky trvá do 31. 7. 2014 a je předjednáno s dodavatelem, že prodlouží záruku na 
dobu udržitelnosti toho projektu. Dnešní stav je mnoho násobně lepší, než byl před pár 
měsíci.  
Ing. Šebestíková: Reagovala na E. Hajerovou a informovala, že stavba na Husově třídě se 
provádí 3,5 metru pod zemí, proto je nutné, aby tam byla umístěna značka, že se tam 
vykonávají podzemní práce, aby bylo vidět, že firma pracuje a že harmonogram 
dodržuje.  
Ing. Calta: Doplnil, že intenzivně jedná s firmou, která opravy provádí a je domluveno, 
že  pracují od 7:00 do 18:00 hodin včetně sobot. Tato situace by vůbec nemusela nastat, 
kdyby v současné době fungovalo propojení mezi Strakonickou a ul. M. Horákové. 
Ing. Rataj: Poprosil Ing. Popelovou, aby pozvala pana Terbera z firmy SWARCO 
TRAFFIC CZ, spol. s r. o. na příští jednání zastupitelstva. Reagoval na Mgr. Flašku, kdy 
nechápe, jak souvisí hodnocení odboru dopravy s hokejem. Mgr. Flaška neudělal k hokeji 
vůbec nic.   
 

50. Vystoupení občanů (tento bod byl projednán od 13:00 hodin) ()
Vystoupil konkrétní fyzická osoba který byl hlavním iniciátorem myšlenky postavit 
v Českých Budějovicích pomník hrdinům, kteří ve druhé světové válce bojovali v řadách 
RAF za svobodu Československa. Město uspořádalo na základě jeho myšlenky 
architektonickou soutěž, ale dosud nebyla uzavřena, pomník stále nestojí a kolem 
vítězného návrhu panují velké rozpaky. Vyzval město, ať soutěž zruší a současně zrušil 
i žádost o poskytnutí finanční pomoc, kdy potřebnou částku shromáždí sami. Informoval, 
že ve sbírce pokračují dál a v současné době mají 135 tis. Kč. Poděkoval zastupitelům F. 
Jelenovi, Mgr. Šestákovi, JUDr. Ing. Bouzkovi a Bc. Mgr. Mánkovi.  
Vystoupila konkrétní fyzická osoba, kdy poděkovala za proběhlé veřejné diskuse za 
přispění radnice. Sdělila, že se konala odborná diskuse s nově jmenovaným hlavním 
architektem a další se plánuje na červen. Za spolek Domovina za živé město přednesla 
jejich vize po vzoru evropských měst.
Vystoupil konkrétní fyzická osoba: Navázal na své vystoupení v bodě 28.20. Sdělil, že 
mu chybí spojnice mezi zastupitelem a občany. Připomněl několik bývalých primátorů 
a s nimi spojených záměrů radnice v souvislosti s Hlinským přivaděčem s tím, že je 
provázela „masáž“ občanů. Poukázal na plány zřídit v Novém Vrátě spalovnu 
průmyslových odpadů, čemuž dle něj zabránili občané na poslední chvíli. Záměr 
Hlinského přivaděče odsoudil jako další zhoršení situace nejen ve Vrátě, ale také 
v Rudolfovské ulici. Odmítl chystaný nákup pozemků a označil ho jako předčasný 
a vyzval zastupitele, aby pozemky nevykupovali. 
Vystoupil konkrétní fyzická osoba, který navázal na vystoupení konkrétní fyzické 
osoby a zastupuje občanské sdružení Hlinská-klidné bydlení, o. s. proti výkupům 
pozemků pro silnice, o kterých se ještě ani neví, jestli se skutečně budou stavět. 
Upozornil, že stavba poškodí životní prostředí a zavede do relativně klidné části města 
novou silnicí dopravní zátěž. Tento prostor se dá lépe využít.          

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (a,b,c,d/x), a = počet hlasujících pro, b = počet 
hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi hlasování, d = počet těch, kteří nehlasovali, x = 
počet přítomných členů.

31. zasedání zastupitelstva města bylo ukončeno v 15:40 hod.
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Přílohou zápisu je CD - zvukový záznam z jednání.
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S o u b o r  u s n e s e n í
K bodu: Valná hromada společnosti Jihočeské letiště České Budějovice, a. s. (č.j. KP-

ZM/294/2014/M/152)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 123/2014:
zastupitelstvo města
I. b e r e  n a  v ě d o m í

usnesení rady města č. 703/2014 a program valné hromady společnosti Jihočeské letiště České 
Budějovice, a. s., která se bude konat dne 2. června 2014,

II. d e l e g u j e
Ing. Miroslava Jocha jako zástupce statutárního města České Budějovice na řádnou valnou 
hromadu společnosti Jihočeské letiště České Budějovice, a. s.,

III. u k l á d á
delegovanému zástupci statutárního města České Budějovice hlasovat na valné hromadě 
v souladu s usnesením rady města č. 703/2014.

K bodu: Návrh na pojmenování nově vzniklých ulic  (č.j. KP-ZM/329/2014/M/186)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 124/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

pojmenování nově vzniklých ulic v k. ú. České Budějovice 2 - areál bývalých kasáren Čtyři 
Dvory
1. T. G. Masaryka,
2. Plukovníka Malého,

II. u k l á d á
Ing. Zdeňku Řeřábkovi, tajemníkovi magistrátu,
zajistit registraci a technickou realizaci označení nově vzniklých ulic.

K bodu: Návrh na pořízení změny územního plánu města České Budějovice v lokalitách 
Stará cesta a České Vrbné II v k. ú. České Vrbné (č.j. KP-ZM/297/2014/M/155)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 125/2014:
zastupitelstvo města
I. b e r e  n a  v ě d o m í

návrh na pořízení změny územního plánu města České Budějovice v lokalitách Stará cesta 
a České Vrbné II v k.ú. České Vrbné (dále též "změna ÚPnM"),

II. s o u h l a s í
s následujícím procesem pořizování: pořízení a vydání změny ÚPnM, následné zahájení 
pořízení regulačního plánu na žádost a jeho projednání, uzavření plánovací smlouvy, a poté 
vydání regulačního plánu,

III. s c h v a l u j e
návrh na pořízení změny ÚPnM s tím, že finanční náklady spojené se zpracováním 
dokumentace budou hradit navrhovatelé: konkrétní fyzické osoby,

IV. u k l á d á
Ing. Ivaně Popelové, náměstkyni primátora,
1. v souladu s § 46 odst. (3) stavebního zákona bezodkladně zajistit odeslání informace 

navrhovatelům o výsledku jednání zastupitelstva města,
2. v souladu s příslušnými právními předpisy zajistit zpracování návrhu zadání změny 
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územního plánu města České Budějovice v lokalitách Stará cesta a České Vrbné II v k.ú. 
České Vrbné a zahájit jeho projednání.

K bodu: Podnět k pořízení změny č. 2 regulačního plánu "Plavská" v katastrálním území 
České Budějovice 7 (č.j. KP-ZM/292/2014/M/150)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 126/2014:
zastupitelstvo města
I. b e r e  n a  v ě d o m í

podnět k pořízení změny č. 2 regulačního plánu „Plavská“ v katastrálním území České 
Budějovice 7 (dále též „změna č. 2 RP“),

II. s c h v a l u j e
podnět k pořízení změny č. 2 RP s tím, že finanční náklady spojené se zpracováním 
dokumentace bude hradit navrhovatelka, tj. konkrétní fyzická osoba

III. u k l á d á
Ing. Ivaně Popelové, náměstkyni primátora,
zahájit projednání návrhu zadání změny č. 2 regulačního plánu "Plavská" v katastrálním 
území České Budějovice 7 v souladu s  příslušnými paragrafy stavebního zákona.

K bodu: Podnět k pořízení změny č. 2 regulačního plánu „Pražská čtvrť a lokalita Lannova“ 
v katastrálním území České Budějovice 3 (č.j. KP-ZM/293/2014/M/151)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 127/2014:
zastupitelstvo města
I. b e r e  n a  v ě d o m í

podnět k pořízení změny č. 2 regulačního  plánu „Pražská čtvrť a lokalita Lannova“ 
v katastrálním území České Budějovice 3 (dále též „změna PRn“),

II. s c h v a l u j e
podnět k pořízení změny RPn s tím, že finanční náklady spojené se zpracováním 
dokumentace bude platit navrhovatelka, konkrétní fyzická osoba,

III. u k l á d á
Ing. Ivaně Popelové, náměstkyni primátora,
zahájit projednání návrhu zadání změny č. 2 regulačního  plánu „Pražská čtvrť a lokalita 
Lannova“ v katastrálním území České Budějovice 3 v souladu s příslušnými paragrafy 
stavebního zákona.  

K bodu: Žádost Římskokatolické farnosti - děkanství u kostela sv. Mikuláše o finanční 
podporu na obnovu kostela Svaté Rodiny (č.j. KP-ZM/351/2014/M/208)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 128/2014:
zastupitelstvo města
I. b e r e  n a  v ě d o m í

žádost Římskokatolické farnosti - děkanství u kostela sv. Mikuláše o finanční podporu na 
obnovu kostela Svaté Rodiny,

II. s c h v a l u j e
1. poskytnutí investiční dotace ve výši 300.000 Kč na projekt Studentského kostela - 

obnova kostela Svaté Rodiny pro Římskokatolickou farnost - děkanství u kostela sv. 
Mikuláše, IČ 65050410,

2. smlouvu o poskytnutí investiční dotace ve výši 300.000 Kč na projekt Studentského 
kostela - obnova kostela Svaté Rodiny pro Římskokatolickou farnost - děkanství 
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u kostela sv. Mikuláše, IČ 65050410, 
III. u k l á d á

Mgr. Juraji Thomovi, primátorovi města,
podepsat smlouvu o poskytnutí investiční dotace.

K bodu: Asociace měst pro cyklisty (č.j. KP-ZM/354/2014/M/211)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 129/2014:
zastupitelstvo města
I. b e r e  n a  v ě d o m í

1. Zakládací smlouvu Asociace,
2. Stanovy Asociace,
3. Organizační řád zájmového sdružení osob Asociace,

II. s c h v a l u j e
1. členství statutárního města České Budějovice v Asociaci,
2. žádost o členství v Asociaci,
3. delegování Ing. Ivany Popelové, náměstkyně primátora a náhradníka Ing. Michala Šrama, 

útvar hlavního architekta, k zastupování statutárního města České Budějovice na všech 
valných shromážděních a jednání Asociace,

III. p o v ě ř u j e
Ing. Ivanu Popelovou, náměstkyni primátora, podepsat v zastoupení primátora přihlášku do 
Asociace.

K bodu: Poskytnutí neinvestičních dotací z dotačního programu statutárního města České 
Budějovice na podporu památkové péče v roce 2014 (č.j. KP-ZM/348/2014/M/205)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 130/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

rozdělení finančních prostředků na poskytnutí dotací z Dotačního programu na podporu 
památkové péče v roce 2014 (granty nad 50 tis. Kč) dle přílohy č. 3,

II. u k l á d á
Ing. Ivaně Popelové, náměstkyni primátora,
realizovat přijaté usnesení.

K bodu: Vyhodnocení Dotačního programu města České Budějovice na podporu cestovního 
ruchu v roce 2013 (č.j. KP-ZM/300/2014/M/157)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 131/2014:
zastupitelstvo města
b e r e  n a  v ě d o m í
vyhodnocení Dotačního programu města České Budějovice na podporu cestovního ruchu v roce 
2013.
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K bodu: Poskytnutí dotací z Dotačního programu města České Budějovice na podporu 
cestovního ruchu v roce 2014 - 1. výzva v rámci Opatření 2 (č.j. KP-
ZM/302/2014/M/159)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 132/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

1. rozdělení finančních prostředků nad 50.000 Kč na poskytnutí dotací z Dotačního 
programu města České Budějovice na podporu cestovního ruchu v roce 2014 - 1. výzva 
v rámci Opatření 2 dle přiloženého seznamu,

2. uzavření smluv o poskytnutí dotací,
II. u k l á d á

Ing. Ivaně Popelové, náměstkyni primátora,
zajistit realizaci tohoto usnesení.

K bodu: Vyhodnocení Dotačního programu města České Budějovice na podporu kultury 
v roce 2013 (č.j. KP-ZM/271/2014/M/141)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 133/2014:
zastupitelstvo města
b e r e  n a  v ě d o m í
vyhodnocení Dotačního programu města České Budějovice na podporu kultury v roce 2013.

K bodu: Poskytnutí dotací z Dotačního programu města České Budějovice na podporu 
kultury v roce 2014 - 2. výzva (č.j. KP-ZM/272/2014/M/142)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 134/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

1. rozdělení finančních prostředků projektům nad 50.000 Kč z Dotačního programu města 
České Budějovice na podporu kultury v roce 2014 - 2. výzva dle přiloženého seznamu,

2. uzavření smluv o poskytnutí dotací,
II. u k l á d á

Ing. Ivaně Popelové, náměstkyni primátora,
zajistit realizaci tohoto usnesení.

K bodu: Přehled podaných žádostí o dotaci za 1. čtvrtletí 2014 (č.j. KP-ZM/325/2014/M/182)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 135/2014:
zastupitelstvo města
b e r e  n a  v ě d o m í
přehled podaných žádostí o dotaci za 1. čtvrtletí 2014.



22

K bodu: Dodatek č. 2 k Dohodě o zabezpečení realizace Integrovaného plánu rozvoje města 
České Budějovice Sídliště Máj (č.j. KP-ZM/339/2014/M/196)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 136/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

uzavření Dodatku č. 2 k Dohodě o zabezpečení realizace Integrovaného plánu rozvoje města 
České Budějovice Sídliště Máj,

II. u k l á d á
Mgr. Juraji Thomovi, primátorovi města,
podepsat Dodatek č. 2 k Dohodě o zabezpečení realizace Integrovaného plánu rozvoje města 
České Budějovice Sídliště Máj.

K bodu: Dodatek č. 8 ke Smlouvě o realizaci Tematického Integrovaného plánu rozvoje 
města - změna indikativního seznamu projektů, nezávazných indikátorů a změna 
výše alokace (č.j. KP-ZM/279/2014/M/144)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 137/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

Dodatek č. 8 ke Smlouvě o realizaci Tematického Integrovaného plánu rozvoje města - změna 
indikativního seznamu projektů, změna nezávazných indikátorů a změna alokace 
Tematického IPRM dle důvodové zprávy,

II. u k l á d á
Mgr. Juraji Thomovi, primátorovi města,
podepsat Dodatek č. 8 ke Smlouvě o realizaci Tematického Integrovaného plánu rozvoje 
města České Budějovice.

K bodu: Dodatek č. 8 ke Smlouvě o realizaci Integrovaného plánu rozvoje města České 
Budějovice "Levý břeh Vltavy" - změna závazných indikátorů, nezávazných 
indikátorů, indikativního seznamu projektů, harmonogramu realizace a změna výše 
alokace (č.j. KP-ZM/280/2014/M/145)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 138/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

Dodatek č. 8 ke Smlouvě o realizaci Integrovaného plánu rozvoje města České Budějovice 
"Levý břeh Vltavy" - změna závazných indikátorů, změna nezávazných indikátorů, změna 
indikativního seznamu projektů, změna harmonogramu realizace, změna výše alokace IPRM 
Levý břeh Vltavy dle důvodové zprávy,

II. u k l á d á
Mgr. Juraji Thomovi, primátorovi města,
podepsat Dodatek č. 8 ke Smlouvě o realizaci Integrovaného plánu rozvoje města České 
Budějovice "Levý břeh Vltavy".
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K bodu: Snížení provozního příspěvku od zřizovatele u příspěvkové organizace Domov pro 
seniory Hvízdal (č.j. KP-ZM/350/2014/M/207)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 139/2014:
zastupitelstvo města
I. b e r e  n a  v ě d o m í

důvodovou zprávu,
II. s c h v a l u j e

snížení provozního příspěvku od zřizovatele ve výši 2 314 000 Kč pro Domov pro seniory 
Hvízdal, p. o., IČ 00666238, U Hvízdala 6, 370 11 České Budějovice,

III. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
realizovat přijaté usnesení.

K bodu: Smlouva o zprostředkování reklamy se společností VOLEJBAL SPORT CB, s. r. o. 
(č.j. KP-ZM/305/2014/M/162)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 140/2014:
zastupitelstvo města
I. b e r e  n a  v ě d o m í

reklamní nabídku Volejbalového klubu České Budějovice pro sezónu 2014/2015,
II. s c h v a l u j e

smlouvu o reklamě se společností VOLEJBAL SPORT CB s. r. o.,
III. u k l á d á

Mgr. Juraji Thomovi, primátorovi města,
podepsat smlouvu o reklamě se společností VOLEJBAL SPORT CB s. r. o.

K bodu: Reklamní smlouva mezi městem České Budějovice a společností CBH2013, a. s. (č.j. 
KP-ZM/304/2014/M/161)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 141/2014:
zastupitelstvo města
I. b e r e  n a  v ě d o m í

reklamní nabídku klubu ČEZ Motor České Budějovice pro sezónu 2014/2015,
II. s c h v a l u j e

smlouvu o reklamě se společností CBH2013 a. s.,
III. u k l á d á

Mgr. Juraji Thomovi, primátorovi města,
podepsat smlouvu o reklamě se společností CBH2013 a. s.

K bodu: Reklamní smlouva mezi městem České Budějovice a společností SK Dynamo České 
Budějovice, a. s. (č.j. KP-ZM/303/2014/M/160)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 142/2014:
zastupitelstvo města
I. b e r e  n a  v ě d o m í

obchodní nabídku klubu SK Dynamo České Budějovice pro sezónu 2014/2015,
II. s c h v a l u j e

smlouvu o reklamním partnerství se společností SK Dynamo České Budějovice, a. s.,
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III. u k l á d á
Mgr. Juraji Thomovi, primátorovi města,
podepsat smlouvu o reklamním partnerství se společností SK Dynamo České Budějovice, a. s.

K bodu: Závěrečný účet statutárního města České Budějovice za rok 2013 (č.j. KP-
ZM/295/2014/M/153)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 143/2014:
zastupitelstvo města
I. b e r e  n a  v ě d o m í

1. přehled hospodaření statutárního města České Budějovice za rok 2013,
2. přehled peněžních fondů za rok 2013,
3. vybrané ekonomické údaje obchodních společností s majetkovým podílem statutárního 

města za rok 2013,
4. vyúčtování finančních vztahů ke státnímu rozpočtu, státním fondům, rozpočtům krajů, 

příspěvkovým organizacím a vyúčtování hospodářské činnosti města za rok 2013,
5. zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření statutárního města České Budějovice za rok 

2013,
II. s c h v a l u j e

závěrečný účet statutárního města České Budějovice za rok 2013 a dle § 17 odst. 7 písm. b) 
zákona číslo 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, vyjadřuje souhlas 
s celoročním hospodařením s výhradami dle zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření 
statutárního města České Budějovice za rok 2013,

III. u k l á d á
1. Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora, do 30. 9. 2014

předložit zastupitelstvu města plán realizace opatření k nápravě chyb a nedostatků 
uvedených ve zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření,

2. radě města, do 31. 10. 2014
předložit zastupitelstvu města zprávu o odstraňování chyb a nedostatků vyplývajících ze 
zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření.

K bodu: Schvalování účetní závěrky za účetní jednotku Statutární město České Budějovice 
(č.j. KP-ZM/344/2014/M/201)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 144/2014:
zastupitelstvo města
I. b e r e  n a  v ě d o m í

důvodovou zprávu,
II. s c h v a l u j e

dle zákona č. 239/2012 Sb., kterým se mění zákon č. 563/1991 Sb., o účetnictví, ve znění 
pozdějších předpisů, a další související zákony, účetní závěrku roku 2013 za účetní jednotku 
Statutární město České Budějovice dle důvodové zprávy.

K bodu: Rozpočtové opatření číslo 60 (č.j. KP-ZM/296/2014/M/154)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 145/2014:
zastupitelstvo města
I. b e r e  n a  v ě d o m í

návrh rozpočtového opatření číslo 60,
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II. s c h v a l u j e
rozpočtové opatření číslo 60 - zapojení části příjmů z finančního vypořádání města za rok 
2013 v celkové výši 12.840.190,34 Kč na zvýšení rozpočtu běžných výdajů finančního 
odboru na nespecifikované rezervy ve výši 1.963.190,34 Kč a na zvýšení rozpočtu 
kapitálových výdajů SPRÁVY DOMŮ, s.r.o. ve výši 10.877.000 Kč,

III. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora, do 31. 5. 2014
promítnout schválené rozpočtové opatření číslo 60 do rozpočtu roku 2014.

K bodu: Rozpočtová opatření číslo 77 až 79 (č.j. KP-ZM/341/2014/M/198)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 146/2014:
zastupitelstvo města
I. b e r e  n a  v ě d o m í

návrh rozpočtových opatření číslo 77 až 79,
II. s c h v a l u j e

1. rozpočtové opatření číslo 77 - snížení neinvestičního příspěvku na provoz příspěvkové 
organizace Domov pro seniory Hvízdal České Budějovice z důvodu přidělení vyšší 
dotace ze státního rozpočtu z MPSV ve prospěch zvýšení rozpočtu běžných výdajů 
finančního odboru na nespecifikované rezervy ve výši 2.314.000 Kč,

2. rozpočtové opatření číslo 78 - snížení zapojené daně z příjmů právnických osob za obce 
za rok 2013 ve schváleném rozpočtu roku 2014 na základě daňového přiznání (DPPO za 
obce za rok 2013 činí celkem 85.939.090 Kč, z toho daň z doplňkové činnosti činí 
3.958.840 Kč) ve výši 4.060.910 Kč a snížení rozpočtu běžných výdajů finančního 
odboru ve výši 4.060.910 Kč (z toho snížení rozpočtu na platby daní a poplatků státnímu 
rozpočtu – daň z příjmů ve výši 5.019.750 Kč a zvýšení rozpočtu na nespecifikované 
rezervy ve výši 958.840 Kč),

3. rozpočtové opatření číslo 79 - zapojení nespecifikované rezervy běžných výdajů 
finančního odboru na zvýšení rozpočtu běžných výdajů odboru kancelář primátora na 
inzerci a propagaci k uzavření smluv o reklamě na sezónu 2014/2015 v celkové výši 
10.285.000 Kč se společností CBH2013, a.s. (6.050.000 Kč), SK Dynamo České 
Budějovice, a.s. (1.815.000 Kč) a VOLEJBAL SPORT CB, s.r.o. (2.420.000 Kč),

III. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora, do 31. 5. 2014
promítnout schválená rozpočtová opatření číslo 77 až 79 do rozpočtu roku 2014.

K bodu: Vnitřní rozpočtová opatření číslo V 28 až V 30 (č.j. KP-ZM/331/2014/M/188)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 147/2014:
zastupitelstvo města
I. b e r e  n a  v ě d o m í

návrh vnitřních rozpočtových opatření číslo V 28 až V 30,
II. s c h v a l u j e

1. vnitřní rozpočtové opatření číslo V 28 - přesun části rozpočtu v rámci kapitálových 
výdajů SPRÁVY DOMŮ s. r. o. z akcí budovy, haly a stavby –E. Destinové 46 
(1.400.000 Kč) a budovy, haly a stavby – rekonstrukce bytového fondu (1.000.000 Kč) 
ve prospěch akce budovy, haly a stavby – Okružní 1a na modernizaci bytových buněk ve 
výši 2.400.000 Kč,

2. vnitřní rozpočtové opatření číslo V 29 - přesun části rozpočtu v rámci kapitálových 
výdajů investičního odboru z akce Jihočeské divadlo – stavby na Jihočeské divadlo – 
stroje a zařízení (pořízení samostatných movitých věcí např. klimatizační jednotky, 
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rozhlasové ústředny, chladícího stolu) ve výši 2.300.000 Kč,
3. vnitřní rozpočtové opatření číslo V 30 - přesun části rozpočtu v rámci kapitálových 

výdajů investičního odboru z akce „Rekonstrukce veřejných ploch a prostranství – 
Žerotínova ulice (Trocnovská – Libničská)“ ve prospěch akce „Přeložka silnic II/156 
a II/157 – související objekty“ na pokrytí vzniklých víceprací ve výši 3.100.000 Kč,

III. u k l á d á
Ing. Bohuslavu Bečvářovi, vedoucímu finančního odboru, do 31. 5. 2014
promítnout schválená vnitřní rozpočtová opatření číslo V 28 až V 30 do rozpočtu roku 2014.

K bodu: Dispozice s majetkem města – smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene - služebnosti na části pozemku parc. č. 577/2 v k. ú. Roudné (č.j. KP-
ZM/309/2014/M/166)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 148/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o úplatném zřízení věcného břemene-služebnosti na 
části pozemku parc. č. 577/2 (zahrada), k. ú. Roudné, spočívajícího ve strpění umístění stavby 
chodníku a v právu vstupu na pozemek za účelem nutných oprav, údržby a odborné revize, 
v rozsahu, jak bude zaměřeno geometrickým plánem (cca 12 m2) mezi statutárním městem 
České Budějovice, náměstí Přemysla Otakara II. č. 1, 2, 370 92 České Budějovice, IČ 
00244732, (jako oprávněný) a  konkrétní fyzickou osobou (jako povinný), za dohodnutou 
cenu 500 Kč s tím, že věcné břemeno bude zřízeno na dobu časově neomezenou,

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci výše uvedeného usnesení.

K bodu: Dispozice s majetkem města – uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene – služebnosti v k. ú. České Vrbné  – Nová Vltava (č.j. KP-
ZM/323/2014/M/180)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 149/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o bezúplatném zřízení věcného břemene-služebnosti 
inženýrské sítě spočívajícího v právu umístění a strpění 1 ks závěsu trakčního trolej. vedení na 
budově postavené na pozemku parc. č. 180/12 v kat. území České Vrbné v rámci stavby 
obytného souboru „Nová Vltava“ v rozsahu,  jak bude  zaměřeno geometrickým  plánem, 
a v právu zajišťování provozu, obsluhy, kontroly, údržby a oprav závěsu trakčního 
trolejového vedení, mezi statutárním městem České Budějovice, IČ 00244732, (jako 1. 
oprávněný), společností ProInvesta CB s. r. o., Dr. Milady Horákové 1477, 370 05 České 
Budějovice, IČ 28083016, (jako povinný) a Dopravním podnikem města České Budějovice , 
a.s., se sídlem Novohradská 738/40, České Budějovice, IČ 25166115, (jako 2. oprávněný), na 
dobu časově neomezenou, za podmínek stanovených provozovatelem trolejbusové tratě,

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci výše uvedeného usnesení.
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K bodu: Dispozice s majetkem města – uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene – služebnosti na pozemek parc. č. 608/37 v k. ú. České Budějovice 
5 (č.j. KP-ZM/307/2014/M/164)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 150/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o bezúplatném zřízení věcného břemene – služebnosti 
inženýrské sítě spočívajícího v právu uložení a strpění dvou sloupů a vedení veřejného 
osvětlení na části pozemku parc. č. 608/37 v k. ú. České Budějovice 5 a v právu vstupu 
a vjezdu na služebný pozemek za účelem zajištění údržby, provozu a odstraňování poruch 
včetně úprav, obnovy, výměny, modernizace a včetně případného odstranění,  mezi 
vlastníkem pozemků konkrétní fyzickou osobou(strana povinná) a statutárním městem České 
Budějovice (strana oprávněná) s tím, že věcné břemeno bude zřízeno na dobu časově 
neomezenou,

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci tohoto usnesení.

K bodu: Dispozice s majetkem města – uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene – služebnosti na pozemek parc. č. 608/43 v k. ú. České Budějovice 
5 (č.j. KP-ZM/310/2014/M/167)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 151/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o bezúplatném zřízení věcného břemene – služebnosti 
inženýrské sítě spočívajícího v právu uložení a strpění sloupu a vedení veřejného osvětlení na 
části pozemku parc. č. 608/43 v k. ú. České Budějovice 5 a v právu vstupu a vjezdu na 
služebný pozemek za účelem zajištění údržby, provozu a odstraňování poruch včetně úprav, 
obnovy, výměny,  modernizace a včetně případného odstranění,  mezi vlastníkem 
pozemků konkrétními fyzickými osobami (strana povinná) a statutárním městem České 
Budějovice (strana oprávněná) s tím, že věcné břemeno bude zřízeno na dobu časově 
neomezenou,

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci tohoto usnesení.

K bodu: Dispozice s majetkem města – uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene – služebnosti na pozemek parc. č. 631/333 v k. ú. České 
Budějovice 5 (č.j. KP-ZM/308/2014/M/165)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 152/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o bezúplatném zřízení věcného břemene – služebnosti 
inženýrské sítě spočívajícího v právu uložení a strpění sloupu a vedení veřejného osvětlení na 
části pozemku parc. č. 631/333 v k. ú. České Budějovice 5 a v právu vstupu a vjezdu na 
služebný pozemek za účelem zajištění údržby, provozu a odstraňování poruch včetně úprav, 
obnovy, výměny,  modernizace a včetně případného odstranění,  mezi vlastníkem 
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pozemků konkrétními fyzickými osobami  (strana povinná) a statutárním městem České 
Budějovice (strana oprávněná) s tím, že věcné břemeno bude zřízeno na dobu časově 
neomezenou,

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci tohoto usnesení.

K bodu: Dispozice s majetkem města – uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene – služebnosti na pozemky parc. č. 631/283 a parc. č. 631/284 v  k. 
ú. České Budějovice 5 (č.j. KP-ZM/311/2014/M/168)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 153/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o bezúplatném zřízení věcného břemene – služebnosti 
inženýrské sítě spočívajícího v právu uložení a strpění sloupů a vedení veřejného osvětlení na 
částech pozemků parc. č. 631/283 a parc. č. 631/284 v k. ú. České Budějovice  5 a v právu 
vstupu a vjezdu na služebný pozemek za účelem zajištění údržby, provozu a odstraňování 
poruch včetně úprav, obnovy, výměny,  modernizace a včetně případného odstranění,  mezi 
vlastníkem pozemků konkrétními fyzickými osobami (strana povinná) a statutárním městem 
České Budějovice (strana oprávněná) s tím, že věcné břemeno bude zřízeno na dobu časově 
neomezenou,

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci tohoto usnesení.

K bodu: Dispozice s majetkem města – prodej části pozemku parc. č. 2213/7 v k. ú. České 
Budějovice 2 (č.j. KP-ZM/306/2014/M/163)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 154/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

prodej části pozemku parc. č. 2213/7 oddělené geom. plánem a označené jako parc. č. 
2213/44 o výměře 1 m2 v k. ú. České Budějovice 2 konkrétní fyzické osobě za cenu v místě 
a čase obvyklou ve výši 2.600 Kč + náklady spojené s prodejem,           

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci tohoto usnesení.

K bodu: Dispozice s majetkem města – prodej pozemků parc. č. 2875/5, 2875/6 a části 
pozemku parc. č. 2875/1, vše v k. ú. České Budějovice 3 (č.j. KP-
ZM/355/2014/M/212)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 155/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

prodej pozemků parc. č. 2875/5 – ostatní plocha, jiná plocha o výměře 59 m2, č. 2875/6 – 
ostatní plocha, jiná plocha o výměře 95 m2 a 2 částí pozemku parc. č. 2875/1 oddělených 
geom. plánem a označených novými parc. č. 2875/11 o výměře 737 m2 a 2875/12 o výměře 
303 m2, vše v k. ú. České Budějovice 3, spol. A – stav Bohemia s.r.o., se sídlem Jeremiášova 
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1926/16, České Budějovice, IČ 26090244, za cenu v místě a čase obvyklou ve výši 
2.040.000 Kč + náklady spojené s prodejem a s podmínkou předkupního práva pro statutární 
město České Budějovice,

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci tohoto usnesení.

K bodu: Dispozice s majetkem města – prodej části pozemků parc. č. 726/1, 726/33, 726/34 
a 726/51, vše v k. ú. České Budějovice 2 (č.j. KP-ZM/314/2014/M/171)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 156/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

budoucí prodej částí pozemků parc. č. 726/1, 726/33, 726/34 a 726/51, vše v k. ú. České 
Budějovice 2, o max. výměře cca 6600 m2, za nejvyšší nabídnutou cenu za 1 m2 pozemku, 
nejméně však za cenu v místě a čase obvyklou ve výši 2.500 Kč/m2

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci tohoto usnesení.

K bodu: Dispozice s majetkem města – směna pozemků a zřízení práva stavby v k. ú.  České 
Vrbné   (č.j. KP-ZM/313/2014/M/170)

(Změněno usnesením č. 45/2015 ze dne 16. 3. 2015)
Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 157/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

směnu pozemků bez finančního vyrovnání v k. ú. České Vrbné takto:
- parc. č. 212/3 – trvalý travní porost o výměře 13027 m2  
z vlastnictví statutárního města České Budějovice
za 
- parc. č. 237/3 – ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 438 m2

z vlastnictví  konkrétní fyzické osoby, 
a to za podmínky zřízení práva stavby Dálkového horkovodu ETE s délkou trvání 99 let pro 
statutární město České Budějovice, na směňovaný pozemek parc. č. 212/3 v k. ú. Ćeské 
Vrbné a dále zřízení práva stavby Dálkového horkovodu ETE s délkou trvání 99 let pro 
statutární město České Budějovice na pozemcích v k. ú. České Vrbné - parc. č. 212/22 
(konkrétní fyzické osoby), parc. č. 212/45, č. 212/5, č. 213/1 a č. 212/1 (konkrétní fyzická 
osoba), s vyloučením předkupního práva k právu stavby,
 

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci výše uvedeného usnesení.

K bodu: Dispozice s majetkem města – bezúplatný převod pozemku parc. č. 2061/313 v k. ú. 
České Budějovice 2 (č.j. KP-ZM/316/2014/M/173)

(Změněno usnesením č. 289/2014 ze dne 11. 9. 2014)
Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 158/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

bezúplatné nabytí pozemku parc.č. 2061/313 o výměře 10764 m2 (ostatní plocha, sportoviště 
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a rekreační plocha), k. ú. České Budějovice 2 sloužící jako hřiště pro školní a volnočasové 
sportovní aktivity od vlastníka pozemku ČR – Úřadu pro zastupování státu ve věcech 
majetkových, se sídlem Rašínovo nábřeží 390/42, 128 00 Praha 2 IČ 69797111 (jako 
převodce) do vlastnictví statutárního města České Budějovice (jako nabyvatel) s omezujícími 
podmínkami po dobu 10let od nabytí vlastnického práva:
-          nemovitá věc parc. č. 2061/313 je převáděna bezplatně z důvodu veřejného zájmu. 
Veřejný zájem je spatřován v tom, že převáděný pozemek slouží jako hřiště pro žáky školy 
a tělocvičny, která je v těsné návaznosti na převáděný pozemek
-          v případě převodu z důvodu veřejného zájmu nelze nemovitou věc využívat ke 
komerčním či jiným výdělečným účelům, nelze ji pronajímat.  
-          statutární město České Budějovice (nabyvatel) současně se smlouvou o bezúplatném 
převodu zřidí v souladu s § 1761, občanského zákoníku ve prospěch převodce na převáděné 
nemovitosti věcné právo spočívající v závazku nabyvatele nezcizit a nezatížit zástavním 
právem převáděnou nemovitou věc, a to po dobu 10 let ode dne jejího nabytí do svého 
vlastnictví. Tato povinnost nabyvatele se zřizuje jako věcné právo s účinky zapsání do 
veřejného seznamu,

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci výše uvedeného usnesení.

K bodu: Dispozice s majetkem města – bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. České Budějovice 
2 - lesopark Stromovka   (č.j. KP-ZM/343/2014/M/200)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 159/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. České Budějovice 2: 
- parc. č. 1850/1 – vodní plocha, koryto vodního toku přirozené nebo upravené o vým. 179 m2 
- parc. č. 1850/3 – vodní plocha, koryto vodního toku přirozené nebo upravené o vým. 162 m2

- parc. č. 1852/11 – ostatní plocha, jiná plocha o výměře 873 m2

- parc. č. 1887/7 – ostatní plocha, jiná plocha o výměře 8927 m2 
z vlastnictví České republiky do vlastnictví statutárního města České Budějovice, 

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci tohoto usnesení.

K bodu: Dispozice s majetkem města – majetkové vypořádání – rekonstrukce ulice E. 
Rošického v k. ú. České Budějovice 2 a k. ú. Haklovy Dvory (2. část) (č.j. KP-
ZM/345/2014/M/202)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 160/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

přijetí daru nově vytvořených pozemků parc. č. 2212/45 o výměře 1959 m2 v k. ú. České 
Budějovice 2, parc. č. 550/14 o výměře 3998 m2 a č. 550/15 o výměře 2566 m2 v k. ú. 
Haklovy Dvory (celkem 8523 m2) od Jihočeského kraje, U Zimního stadionu 1952/2, České 
Budějovice, IČ 70890650,

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci tohoto usnesení.
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K bodu: Dispozice s majetkem města - budoucí darovací smlouva - dar vodovodu - část 
pozemku parc.č. 1694/1 v k. ú. České Budějovice 3 -  Sicherwasch, s. r. o. (č.j. KP-
ZM/320/2014/M/177)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 161/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

přijetí budoucího daru dokončené a zkolaudované stavby vodovodu na části pozemku parc. č. 
1694/1 v k. ú. České Budějovice 3 od společnosti Sicherwasch s. r. o., Školní 290/11, 370 10 
České Budějovice, IČ 01525484, dle "Pravidel pro převod staveb základní technické 
vybavenosti do vlastnictví statutárního města České Budějovice",

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci tohoto usnesení.

K bodu: Dispozice s majetkem města – budoucí odkoupení stavby veřejného osvětlení v k. ú. 
České Budějovice 6 – lokalita ul. Říční (č.j. KP-ZM/322/2014/M/179)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 162/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

budoucí odkoupení dokončené a zkolaudované stavby veřejného osvětlení včetně kabelů NN 
a 7 ks osvětlovacích bodů  na pozemku parc. č. 2590, č. 2491/1, č. 2491/2, č. 2491/3, č. 
2502/79 a č. 2502/80, vše v k. ú. České Budějovice 6, konkrétní fyzické osoby,  za kupní cenu 
2.000,- Kč stanovenou dle „Pravidel pro převod staveb ZTV“,

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci výše uvedeného usnesení.

K bodu: Dispozice s majetkem města – majetkové vypořádání pozemků v k. ú. České 
Budějovice 5 (č.j. KP-ZM/312/2014/M/169)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 163/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

odkoupení pozemků parc. č. 2520/17 – ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 104 m2, 
parc. č. 2520/19 – ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 206 m2, parc. č. 2520/29 – 
ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 70 m2, parc. č. 2520/107 – trvalý travní porost 
o výměře 16 m2, parc. č. 2520/108 – trvalý travní porost o výměře 28 m2,  vše v k. ú. České 
Budějovice 5 od konkrétní fyzické osoby, za cenu v místě a čase obvyklou ve výši 
508.800 Kč,

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci tohoto usnesení.
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K bodu: Dispozice s majetkem města – odkoupení pozemku parc. č. 3928/2 v k. ú. České 
Budějovice 7 (č.j. KP-ZM/321/2014/M/178)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 164/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

odkoupení pozemku parc. č. 3928/2 (zastavěná plocha a nádvoří) o výměře  4 m2  v k. ú. 
České Budějovice 7 od ČR, Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových, IČ 
69797111, za cenu v místě a čase obvyklou, stanovenou soudním znalcem včetně nákladů na 
znalečné ve výši 3.010 Kč,

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci tohoto usnesení.

K bodu: Dispozice s majetkem města – odkoupení pozemku parc. č. 2734/98 v k. ú. České 
Budějovice 7 (č.j. KP-ZM/346/2014/M/203)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 165/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

odkoupení části pozemku parc. č.  2734/52 (orná půda) oddělené geometrickým plánem č. 
3915-25/2014 a označené jako nově vzniklá parc. č. 2734/98 (ostatní plocha, ostatní 
komunikace) o výměře  631 m2 v k. ú. České Budějovice 7 od vlastníka pozemku Ing. Josefa 
Nováčka, Dlouhá 731/33, 110 00 Praha, za cenu v místě a čase obvyklou ve výši 631.000 Kč, 
tj. 1.000 Kč/m2 a nákladů s tímto prodejem spojených, 

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci tohoto usnesení.

K bodu: Dispozice s majetkem města – budoucí odkoupení části pozemku parc. č. 1763/27 
v k. ú. České Budějovice 4 – „Hlinský přivaděč – 1. etapa“ a „Propojení Hlinská – 
Hraniční“ (č.j. KP-ZM/326/2014/M/183)

(Zrušeno usnesením č. 209/2023 ze dne 20. 11. 2023)
Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 166/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

budoucí odkoupení části pozemku parc. č. 1763/27 – orná půda o výměře cca 6103 m2 v k. ú. 
České Budějovice 4 od konkrétních fyzických osob, za cenu v místě a čase obvyklou 
stanovenou v době odkoupení, minimálně však za cenu 1.000 Kč/m2,

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci tohoto usnesení.
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K bodu: Dispozice s majetkem města – budoucí odkoupení pozemku parc. č. 1763/29 v k. ú. 
České Budějovice 4 – „Hlinský přivaděč – 1. etapa“ (č.j. KP-ZM/340/2014/M/197)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 167/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

budoucí odkoupení pozemku parc. č. 1763/29 – orná půda o výměře 5495 m2 v k. ú. České 
Budějovice 4 od SPRÁVY DOMŮ s. r. o., se sídlem Čéčova 44, 370 22 České Budějovice, IČ 
25157337 za dohodnutou kupní cenu ve výši 3.815.574,66 Kč s úhradou daně z nabytí 
nemovitosti a včetně uhrazení odměny za zprostředkování odkoupení formou dražby + DPH 
(vydražiteli) SPRÁVĚ DOMŮ, s. r. o.

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci tohoto usnesení.

K bodu: Dispozice s majetkem města – budoucí majetkové vypořádání částí pozemků v k. ú. 
České Budějovice 4 – „Hlinský přivaděč – 1. etapa“ - „Propojení Hlinská – 
Hraniční, České Budějovice“ – „Hlinský přivaděč II. etapa“ (č.j. KP-
ZM/338/2014/M/195)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 168/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

1. záměr budoucí směny částí pozemků parc. č. 1763/26 o celkové výměře cca 2978 m2, 
parc. č. 1765/13 o výměře 50 m2, parc. č. 1763/19 o výměře 1121 m2 a parc. č. 1763/16 
o výměře 622 m2, vše v k. ú. České Budějovice 4  v majetku konkrétní fyzické osoby za 
část pozemku parc. č. 1763/25 o výměře cca 4553 m2 v majetku statutárního města České 
Budějovice s finančním vyrovnáním ve výši 1.000 Kč/m2 ve prospěch konkrétní fyzické 
osoby,

2. budoucí odkoupení částí pozemku parc. č. 1784/3 o výměře cca 167 m2 a parc. č. 1763/31 
o celkové výměře cca 1247 m2, vše v k. ú. České Budějovice 4 od konkrétní fyzické 
osoby,  za cenu v místě a čase obvyklou stanovenou v době odkoupení, minimálně však 
za 1.000 Kč/m2,

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci tohoto usnesení.

K bodu: Dispozice s majetkem města – budoucí odkoupení části pozemku parc. č. 1775/1 v k. 
ú. České Budějovice 4 – „Propojení Hlinská – Hraniční, České Budějovice“ (č.j. KP-
ZM/328/2014/M/185)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 169/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

budoucí odkoupení části pozemku parc. č. 1775/1 – trvalý travní porost o výměře cca 762 m2 
v k. ú. České Budějovice 4 od konkrétní fyzické osoby, za cenu v místě a čase obvyklou 
stanovenou v době odkoupení, minimálně však za cenu 900 Kč/m2,

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci tohoto usnesení.
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K bodu: Dispozice s majetkem města –  budoucí odkoupení části pozemku parc. č. 1767 v k. 
ú. České Budějovice 4 – „Propojení Hlinská – Hraniční, České Budějovice“ (č.j. KP-
ZM/333/2014/M/190)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 170/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

budoucí odkoupení části pozemku parc.č. 1767 – trvalý travní porost o výměře cca 21 m2 
v k.ú. České Budějovice 4 od konkrétních fyzických osob, za cenu v místě a čase obvyklou 
stanovenou v době odkoupení, minimálně však za cenu 500 Kč/m2,

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci tohoto usnesení.

K bodu: Dispozice s majetkem města – uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene – služebnosti na pozemek parc. č. 2473/4 v k. ú. České 
Budějovice 5 - „Propojení Hlinská – Hraniční“ (č.j. KP-ZM/317/2014/M/174)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 171/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o bezúplatném zřízení věcného břemene – služebnosti 
inženýrské sítě spočívajícího v právu uložení a strpění vedení veřejného osvětlení na části 
pozemku parc. č. 2473/4 v k. ú. České Budějovice 5 a v právu vstupu a vjezdu na služebný 
pozemek za účelem zajištění údržby, provozu a odstraňování poruch včetně úprav, obnovy, 
výměny,  modernizace a včetně jeho odstranění, mezi vlastníkem pozemku společností 
ARTENA spol. s r.o., se sídlem Ant. Staška 1951, 370 07 České Budějovice, IČ 26050889 
(strana povinná) a statutárním městem České Budějovice (strana oprávněná) s tím, že věcné 
břemeno bude zřízeno na dobu časově neomezenou,

II. u k l á d á
Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci tohoto usnesení.

K bodu: Odůvodnění významné veřejné zakázky "Zajištění správy, provozu, obnovy, údržby 
a oprav veřejného osvětlení na území města České Budějovice" (č.j. KP-
ZM/349/2014/M/206)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 172/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

Odůvodnění veřejné zakázky na služby pod názvem "Zajištění správy, provozu, obnovy, 
údržby a oprav veřejného osvětlení na území města České Budějovice",

II. u k l á d á
Ing. Kamilu Caltovi, náměstku primátora,
zajistit zpracování návrhu na vypsání výše uvedené veřejné zakázky dle schváleného 
odůvodnění.
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K bodu: Vyhodnocení dotačního programu města České Budějovice na podporu sportu 
v roce 2013 (č.j. KP-ZM/318/2014/M/175)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 173/2014:
zastupitelstvo města
b e r e  n a  v ě d o m í
vyhodnocení dotačního programu města České Budějovice na podporu sportu v roce 2013.

K bodu: Vyhodnocení dotačního programu města České Budějovice na podporu 
volnočasových aktivit v roce 2013 (č.j. KP-ZM/244/2014/M/140)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 174/2014:
zastupitelstvo města
b e r e  n a  v ě d o m í
vyhodnocení dotačního programu města České Budějovice na podporu volnočasových aktivit v roce 
2013.

K bodu: Poskytnutí neinvestičních dotací z dotačního programu města České Budějovice na 
podporu volnočasových aktivit v roce 2014  (č.j. KP-ZM/243/2014/M/139)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 175/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

1. poskytnutí neinvestičních dotací dle dotačního programu města České Budějovice na 
podporu volnočasových aktivit v roce 2014 na celoroční činnost dle příloh Protokolu 
hodnocení žádostí u částek nad 50 000 Kč,

2. uzavření smluv o poskytnutí dotace,
II. u k l á d á

Mgr. Petru Podholovi, náměstku primátora,
realizovat přijaté usnesení.

K bodu: Poskytnutí neinvestičních dotací z dotačního programu města České Budějovice na 
podporu sportu v roce 2014 - opatření č. 1 (č.j. KP-ZM/336/2014/M/193)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 176/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

1. poskytnutí dotací dle dotačního programu města České Budějovice na podporu sportu 
v roce 2014 u opatření č. 1: "Příspěvek na činnost výkonnostních mládežnických 
sportovních klubů" dle předloženého seznamu vybraných žádostí u částek nad 
50 000 Kč,

2. uzavření smluv o poskytnutí dotací,
II. u k l á d á

Mgr. Petru Podholovi, náměstku primátora,
realizovat přijaté usnesení.
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K bodu: Poskytnutí neinvestičních dotací z dotačního programu města České Budějovice na 
podporu sportu v roce 2014 - opatření č. 2 (č.j. KP-ZM/352/2014/M/209)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 177/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

1. poskytnutí dotací dle dotačního programu města České Budějovice na podporu sportu 
v roce 2014 u opatření č. 2: "Příspěvek na činnost mládežnických preferovaných klubů" 
dle předloženého seznamu vybraných žádostí u částek nad 50 000 Kč,

2. uzavření smluv o poskytnutí dotací.
II. u k l á d á

Mgr. Petru Podholovi, náměstku primátora,
realizovat přijaté usnesení.

K bodu: Poskytnutí neinvestičních dotací z dotačního programu města České Budějovice na 
podporu sportu v roce 2014 - opatření č. 3 (č.j. KP-ZM/353/2014/M/210)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 178/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

1. poskytnutí dotací dle dotačního programu města České Budějovice na podporu sportu 
v roce 2014 u opatření č. 3: "Příspěvek na činnost ostatních mládežnických sportovních 
klubů" dle předloženého seznamu vybraných žádostí u částek nad 50 000 Kč,

2. uzavření smluv o poskytnutí dotací,
II. u k l á d á

Mgr. Petru Podholovi, náměstku primátora,
realizovat přijaté usnesení.

K bodu: Poskytnutí investičních dotací z dotačního programu města České Budějovice na 
podporu sportu v roce 2014 - opatření č. 5 (č.j. KP-ZM/324/2014/M/181)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 179/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

1. poskytnutí dotací dle dotačního programu města České Budějovice na podporu sportu 
v roce 2014 u opatření č. 5 na investice dle předloženého seznamu vybraných žádostí 
u částek nad 50 000 Kč,

2. uzavření smluv o poskytnutí dotací.
II. u k l á d á

Mgr. Petru Podholovi, náměstku primátora,
realizovat přijaté usnesení.
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K bodu: Informativní zpráva o zápisu do základních škol zřizovaných statutárním městem 
České Budějovice pro školní rok 2014/2015 (č.j. KP-ZM/334/2014/M/191)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 180/2014:
zastupitelstvo města
b e r e  n a  v ě d o m í
Informativní zprávu o zápisu do základních škol zřizovaných statutárním městem České 
Budějovice.

K bodu: Dohoda o vytvoření společného školského obvodu s obcí Doudleby (č.j. KP-
ZM/335/2014/M/192)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 181/2014:
zastupitelstvo města
I. b e r e  n a  v ě d o m í

žádost obce Doudleby,
II. s c h v a l u j e

dohodu o vytvoření společného školského obvodu s obcí Doudleby,
III. u k l á d á

Mgr. Juraji Thomovi, primátorovi města,
podepsat schválenou dohodu.

K bodu: Dodatky ke zřizovacím listinám škol zřizovaných statutárním městem České 
Budějovice (č.j. KP-ZM/337/2014/M/194)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 182/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

1. dodatek č. 16 ke zřizovací listině Základní školy a Mateřské školy J. Š. Baara, Jírovcova 
9/a, České Budějovice, IČ 60077417, převod nemovitého majetku - dodávka a pokládka 
zámkové dlažby dvora ZŠ a MŠ J. Š. Baara č. p. 1793, parc. č. 4320 v k. ú. České 
Budějovice 3, v celkové ceně 237.423,78 Kč, 

2. dodatek č. 4 ke zřizovací listině Základní školy Máj II, M. Chlajna 23, České Budějovice, 
IČ 00581551, převod nemovitého majetku - výstavba hřiště s umělým povrchem ZŠ Máj 
II č. p. 1347, parc. č. 2061/603 v k. ú. České Budějovice 2, v celkové ceně 
1.337.989,21 Kč, 

II. u k l á d á
Mgr. Petru Podholovi, náměstku primátora,
realizovat přijaté usnesení.    

K bodu: Vyhodnocení Dotačního programu města České Budějovice na podporu sociální 
oblasti v roce 2013 (č.j. KP-ZM/291/2014/M/149)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 183/2014:
zastupitelstvo města
b e r e  n a  v ě d o m í
Vyhodnocení Dotačního programu města České Budějovice na podporu sociální oblasti v roce 
2013.



38

K bodu: Poskytnutí dotací z dotačního programu města České Budějovice na podporu 
sociální oblasti v roce 2014 - 2. výzva (č.j. KP-ZM/332/2014/M/189)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 184/2014:
zastupitelstvo města
I. s c h v a l u j e

1. rozdělení finančních prostředků z Dotačního programu města České Budějovice na 
podporu sociální oblasti v roce 2014 - 2. výzva dle předložené tabulky č. 2 Vybrané 
žádosti k podpoře s navrženou dotací nad 50 000 Kč,

2. uzavření smluv o poskytnutí neinvestiční dotace,
II. u k l á d á

Mgr. Petru Podholovi, náměstku primátora,
zajistit realizaci přijatého usnesení.

K bodu: Žádost o navýšení neinvestiční dotace na pořádání 25. ročníku Hudebních slavností 
Emy Destinnové 2014 (č.j. KP-ZM/290/2014/M/148)

(Zrušeno usnesením č. 239/2014 ze dne 19. 6. 2014)
Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 185/2014:
zastupitelstvo města
I. b e r e  n a  v ě d o m í

žádost ředitele Festivalové kanceláře Emy Destinnové Antonína Kazila o navýšení 
neinvestiční dotace na pořádání 25. ročníku Hudebních slavností Emy Destinnové 2014,

II. s c h v a l u j e
poskytnutí neinvestiční dotace - významná akce - na 25. Hudební slavnosti Emy Destinnové 
ve výši 300.000 Kč pro Festivalovou kancelář Emy Destinnové České Budějovice - koncertní 
agentura s. r. o., na pořádání koncertu Berlínských barokních sólistů a Berlínských 
filharmoniků,

III. u k l á d á
1. Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora,

předložit radě města rozpočtové opatření,
2. Mgr. Juraji Thomovi, primátorovi města,

podepsat smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace.

K bodu: Žádost Českého volejbalového svazu o podporu akce FIVB World League ve 
volejbale mužů - utkání Česká republika - Korea (č.j. KP-ZM/289/2014/M/147)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 186/2014:
zastupitelstvo města
I. b e r e  n a  v ě d o m í

žádost Českého volejbalového svazu o podporu akce FIVB World League ve volejbale mužů,
II. s c h v a l u j e

poskytnutí neinvestiční dotace - významná akce - na akci FIVB World League ve volejbale 
mužů v Českých Budějovicích, dvě utkání Česká republika - Korea ve dnech 5. a 6. 6. 2014 
ve výši 200.000 Kč pro Český volejbalový svaz, IČ 00540285,

III. u k l á d á
Mgr. Juraji Thomovi, primátorovi města,
podepsat smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace.
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K bodu: Odvolání a volba člena Kontrolního výboru Zastupitelstva města České Budějovice 
(č.j. KP-ZM/298/2014/M/156)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 187/2014:
zastupitelstvo města
I. o d v o l á v á

Ing. Miroslava Tampíra z funkce člena Kontrolního výboru Zastupitelstva města České 
Budějovice,

II. v o l í
Ing. Václava Kasku do funkce člena Kontrolního výboru Zastupitelstva města České 
Budějovice,

III. u k l á d á
Mgr. Juraji Thomovi, primátorovi města,
realizovat přijaté usnesení.

K bodu: Zpráva o činnosti Finančního výboru Zastupitelstva města České Budějovice ze dne 
19. 5. 2014 (č.j. KP-ZM/342/2014/M/199)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 188/2014:
zastupitelstvo města
I. b e r e  n a  v ě d o m í

zprávu Finančního výboru Zastupitelstva města České Budějovice,
II. p o v ě ř u j e

předsedu Finančního výboru Zastupitelstva města České Budějovice předkládat zastupitelstvu 
města a radě města vyjádření finančního výboru ke schvalovaným účetním závěrkám (viz 
Směrnice rady města č. 1/2014 o schvalování účetní závěrky statutárního města České 
Budějovice).

K bodu: Zpráva o činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva města České Budějovice (č.j. 
KP-ZM/284/2014/M/146)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 189/2014:
zastupitelstvo města
b e r e  n a  v ě d o m í
1. zprávu o činnosti Kontrolního výboru ZM České Budějovice ze dne 16. 4. 2014,
2. usnesení Kontrolního výboru Zastupitelstva města České Budějovice.

K bodu: Zpráva o činnosti Rady města České Budějovice - termíny jednání 26. března, 
9., 23., 28. a 30. dubna, 14. května 2014 (č.j. KP-ZM/301/2014/M/158)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 190/2014:
zastupitelstvo města
b e r e  n a  v ě d o m í
zprávu o činnosti Rady města České Budějovice - termíny jednání: 
26. března, 9., 23., 28. a 30. dubna, 14. května 2014.
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K bodu: Zpráva o vyřizování dotazů a připomínek členů Zastupitelstva města České 
Budějovice (č.j. KP-ZM/273/2014/M/143)

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo   u s n e s e n í   č. 191/2014:
zastupitelstvo města
b e r e  n a  v ě d o m í
zprávu o vyřizování dotazů a připomínek členů Zastupitelstva města České Budějovice.
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N e p ř i j a t á  u s n e s e n í
K bodu: Dispozice s majetkem města – prodej domu v ulici Fr. Ondříčka 1209/22, 1130/24 

a 1129/26, vše v k. ú. České Budějovice 2 (č.j. KP-ZM/347/2014/M/204)

Usnesení ve věci schválení záměru prodeje nemovitostí v ulici Fr. Ondříčka v Českých 
Budějovicích, a to pozemku parc. č. 2137/31 – zastavěná plocha a nádvoří o výměře 332 m2 
s domem čp. 1209, pozemku parc. č. 2137/29 – zastavěná plocha a nádvoří o výměře 390 m2 
s domem čp. 1130 a pozemku parc. č. 2137/30 – zastavěná plocha a nádvoří o výměře 388 m2 
s domem čp. 1129, k. ú. České Budějovice 2, nájemcům za jimi navrženou cenu ve výši 
36.902.547 Kč + úhradu investice ve výši přiznané státní dotace 3.200.000 Kč v případě, že 
statutárnímu městu České Budějovice nebude zkrácena vázací doba podmínek nakládání s byty 
postavenými s přispěním dotace, a uložení Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora, zajistit 
realizaci tohoto usnesení, nebylo přijato. 

K bodu: Prominutí dluhu konkrétní fyzické osoby (č.j. KP-ZM/327/2014/M/184)

Usnesení ve věci vzetí na vědomí důvodovou zprávu, schválení prominutí dluhu konkrétní fyzické 
osobě ve výši 25 099,- Kč za náklady odvolacího a dovolacího řízení v soudním sporu, týkajícího se 
prodeje bytového domu č. p. 1997 v ul. Nová, a uložení Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku 
primátora, realizovat přijaté usnesení, nebylo přijato. 

K bodu: Dispozice s majetkem města - záměr prodeje pozemků parc. č. 477/1 a parc. č. 542 
v k. ú. České Budějovice 3 (č.j. KP-ZM/319/2014/M/176)

Usnesení ve věci schválení záměru prodeje pozemků parc. č. 477/1 (ostatní plocha, zeleň) o výměře 
303 m2 a parc. č. 542 (ostatní plocha, jiná plocha) o výměře 63 m2 v k. ú. České Budějovice 3, za 
cenu stanovenou dle znaleckého posudku, jako cenu v místě a čase obvyklou, 
a uložení Ing. Miroslavu Jochovi, náměstku primátora, zajistit realizaci tohoto usnesení, nebylo 
přijato. 

Č. Budějovice  22. 5. 2014
Zapsal(a): Hana Drobilová

Ověřovatelé:

Václav Fál

Ing. Petra Šebestíková

Mgr. Juraj Thoma
primátor


